
К.П.бр.5/03 

ТРАНСКРИПТ АУДИО ЗАПИСА СА ГЛАВНОГ ПРЕТРЕСА
ОДРЖАНОГ ДАНА 19. АПРИЛА 2004. ГОДИНЕ

Председник већа: Констатујем да су на наставак главног
претреса дана 19. априла 2004. године са почетком у 10,15 часова, пред
већем Посебног одељења Окружног суда у Београду, Устаничка 29, 
судница број 1, у кривичном предмету под службеном ознаком
К.П.бр.5/03, окр. Милорада Улемек Луковића и др., због кривичног дела
удруживање ради непријатељске делатности из члана 136 Основног
кривичног закона, кривичног дела убиства представника највиших
државних органа из члана 122 Основног кривичног закона и др., по
оптужници Специјалног тужиоца при Окружном јавном тужилаштву у
Београду КТС.бр.2/03 од 21. августа 2003. године, пред већем у саставу
судије Ната Месаровић и Милимир Лукић, чланова већа, судија Марко
Кљајевић председник већа, са записничарем Љиљаном Атлагић,
приступили:

заменици Специјалног тужиоца Милан Радовановић и Небојша
Мараш, пуномоћник породице оштећеног Председника Владе Републике
Србије др. Зорана Ђинђића адв. Рајко Даниловић, пуномоћник
оштећеног Милана Веруовића адв. Божо Прелевић, браниоци окр.
Милорада Улемека Луковића адвокати Момчило Булатовић, Марко
Миливојевић и Слободан Миливојевић, окр. Звездан Јовановић са
браниоцем адв. Ненадом Вукасовићем, браниоци окр. Милоша
Симовића, Александра Симовића и Владимира Милисављевића адв.
Слободан Миливојевић. Констатује се да није приступио адв. Драгољуб
Ђорђевић а позив му је уредно саопштен.

Адв. Слободан Миливојевић: Адв. Драгољуб Ђорђевић ме је
замолио да пренесем извињење његово јер је данас хитно морао да иде у
Прешево, тако да неће приступити на данашњи главни претрес. Али ја
сам ту свакако.

Председник већа: Добро. Хвала.

Бранилац окр. Нинослава Константиновића адв. Дејан Лазаревић,
бранилац окр. Дејана Миленковића адв. Биљана Кајганић, бранилац окр.
Сретка Калинића адв. Александар Ђорђевић по заменичком пуномоћју
браниоца по службеној дужности адв. Владана Вукчевића, бранилац окр.
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Милана Јуришића званог «Јуре» адв. Драган Крстићевић, окр. Душан
Крсмановић са браниоцем адв. Вељком Делибашићем, окр. Саша
Пејаковић са браниоцем адв. Гораном Петронијевићем.

Адв. Горан Петронијевић: Судија, Крсто Бобот ће приступити
у току претреса.

Констатује се да није приступио други бранилац окр. Саше
Пејаковића адв. Крсто Бобот.

Окр. Бранислав Безаревић са браниоцем адв. Жељком
Грбовићем. Окр.Жељко Тојага са браниоцем адв. Зораном Николићем.

Констатује се да је окр. Бранислав Безаревић поднеском отказао
пуномоћје другом браниоцу адв. Драгиши Поповићу.

Председник већа: Да ли су приступили сведоци Данило
Копривица, Зоран Петровић и Зоран Трајковић? Нека приступе у
судницу.

Констатује се да су приступили сведоци Данило Копривица, Зоран
Петровић и Зоран Трајковић.

Председник већа: Ваше саслушање је било предвиђено за данас.
С обзиром да је поремећен план рада суда, заказујем Вам саслушање за
21. април 2004. године са почетком у 10,00 часова, што Вам има служити
уместо позива. Тако да можете да напустите судницу.

Суд доноси

Р ЕШ ЕЊ Е

Да се настави главни претрес.

Претрес је јаван.

Суд доноси

Р ЕШ ЕЊ Е
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Да се изведе процесна радња доказивања саслушањем сведока
сарадника Љубише Бухе.

Председник већа: Имате ли предлог везано за суђење где је
присутна јавност?

Заменик Специјалног тужиоца: Да. Ја ћу као и у претходна два
случаја ставити такав предлог суду. Из истих разлога, не бих понављао.

Председник већа: Констатује се да је заменик Специјалног
тужиоца Милан Радовановић предложио да се ова радња доказивања
саслушања сведока сарадника Љубише Бухе обави уз присуство
јавности.

Позивам сведока сарадника Љубишу Буху да се изјасни о предлогу
Специјалног тужиоца да се његово саслушање обави уз присуство
јавности.

Председник већа: Констатује се да је приступио сведок сарадник
Љубиша Буха.

Упознајем Вас са предлогом Специјалног тужиоца да се Ваше
саслушање као сведока сарадника у овој кривичној ствари обави јавно и
поучавам Вас о Вашем праву да се може искључити јавност са дела
главног претреса када ћете Ви сведочити у овом кривичном предмету у
својству сведока сарадника. Да ли сте се консултовали са Вашим
браниоцем адв. Васовић Душаном и Ваше изјашњење поводом предлога.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Консултовао сам се, да не буде
јавно.

Председник већа: Добро.

На основу члана 504-Ж Законика о кривичном поступку

Веће доноси и јавно објављује

Р ЕШ ЕЊ Е

Искључује се јавност са дела главног претреса приликом
саслушања сведока сарадника Љубише Бухе.
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Решење се може побијати само у жалби на пресуду.

О б р а з л о ж е њ е

Ово је директна примена законске одредбе члана 504-Ж Законика
о кривичном поступку који прописује да је приликом саслушања сведока
сарадника јавност искључена осим ако веће на предлог Државног
тужиоца и уз сагласност сведока не одлучи другачије.

Заменик Специјалног тужиоца је предложио да се саслушање
сведока сарадника Љубише Бухе изврши уз присуство јавности.

Сведок сарадник Љубиша Буха се противио предлогу.

Суд налази да није испуњен законски услов сагласност сведока
сарадника да би се ова радња саслушања сведока сарадника Љубише
Бухе обавило уз присуство јавности јер је изјава његова сагласност
конститутивни услов на основу члана 504-Ж став 1 Законика о
кривичном поступку.

Председник већа:Молим присутне у судници да напусте судницу
зато што је искључена јавност са дела главног претреса приликом
саслушања сведока сарадника Љубише Бухе.

Адв. Вељко Делибашић: Судија, ја имам молбу за супругу и
родитеље Крсмановића ако могу да присуствују.

Председник већа: Могу да присуствују уз захтев окривљених
могу и друга лица њима најближа, блиски сродници, родитељи, браћа,
сестре.

Адв. Ненад Вукасовић: Ја бих замолио за мајку. Са супругом сам
разговарао, она мисли да би евентуално пошто она није из Београда, да
се врати због деце кући а мајка би онда у том случају остала на
саслушању.

Председник већа: У реду је. Има право.

Адв. Зоран Николић: За супругу Тојага Жељка Андријана Тојага
да присуствује.
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Председник већа: У реду има право да присуствује. Нека остане у
судници.

На основу члана 293 став 3 Законика о кривичном поступку
упозоравају се лица која присуствују главном претресу на коме је
јавност искључена да су дужни да као тајну чувају све оно што су на
претресу сазнали и указује им се да одавање тајне представља кривично
дело.

Председник већа: Ваше име и презиме?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Буха Љубиша.

Председник већа: Када сте рођени и где?

Сведок сарадник Љубиша Буха: 14.09.1964. године у Земуну.

Председник већа: Име оца?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Бошко.

Председник већа: Адреса пребивалишта?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Сурчин, Радничка број 34. 

Председник већа:Шта сте по занимању?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Имам приватну фирму.

Председник већа: Да ли сте у сродству са окривљенима или
оштећенима у овој кривичној ствари?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Председник већа: Најпре да Вас упозорим да сте дужни да суду
кажете истину о свему што знате у овом кривичном предмету и да лажно
сведочење представља кривично дело. У својству сведока сарадника сте
дужни да говорите истину и да не смете ништа прећутати и да давање
лажног исказа представља кривично дело. Друга поука се односи на Ваш
статус сведока сарадника, да за Вас не важи општа привилегија за
сведоке. Дакле, везано за члан 98 и 100 Законика о кривичном поступку,
да сте супротно тој одредби дужни да говорите и о ономе чиме би себе
или Вама блиска лица, за шта постоји вероватноћа, а то су, брачни друг,
лице са којим евентуално живите у ванбрачној или другој трајној
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заједници, сроднике по крви у правој линији, сроднике у ........линији
закључно са трећим степеном сродства и по тазбинској линији закључно
са другим степеном сродства, усвојиоца или усвојеника, изложили
тешкој срамоти, знатној материјалној штети или кривичном гоњењу.

Председник већа: Да ли сте разумели ове поуке и упозорења?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Јесам.

Председник већа: Сада Вас позивам да положите заклетву у
својству сведока сарадника у овој кривичној ствари, на основу члана 106 
став 3 Законика о кривичном поступку. Ја ћу Вам саопштити текст
заклетве, ако сте сагласни са тим само реците да.

«Заклињем се да ћу о свему што пред судом будем питан,
говорити само истину, и да ништа од онога што ми је познато нећу
прећутати». 

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да.

Председник већа: Добро. У овој кривичној ствари, Ви сте добили
статус сведока сарадника. Ја ћу Вам поставити генерална питања па нам
изнесите све што Вам је познато о томе. Питања се односе, да ли сте
били и у каквим односима са сада покојним Душаном Спасојевићем? Да
ли је он имао групу? Да ли се та група бавила криминалним
делатностима и евентуално којим? Ко је био у саставу те групе? Да ли
имате сазнања о припремању и извршењу атентата на Председника
Владе Србије др. Зорана Ђинђића? Изволите.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Душан Спасојевић самном се
упознао 1995. године. Тад сам упознао њега и Милета Луковића.
Дружили смо се. Да би 1998. године, 1999. године, извршили
ликвидацију над Хамзом. Не знам му име и презиме и на Петра
Милошевића. После та два убиства он се спојио са Легијом. Душан је
био у добрим односима са Шуцом који је био муж Александре. Кад је
био убијенн Шуца, Душан је помагао Александру. У међувремену
Александра је почела да се забавља са Легијом и удала се за Легију. И
пошто је државна безбедност сазнала, сумњала да је Душан учествовао у
убиству Пере Милошевића и Хамзе, пошто је Легија знао да је Душан
помагао много Александру, ту су они направили контакт где је Легија
одвео Душана код Радета Марковића и ту су склопили, у ствари Душан
је тад и почео да ради за државну безбедност. Тада су почели већ да раде
Стамболића. Ибарска магистрала кад је била Душан није учествовао у
Ибарској магистрали, али после Ибарске магистрале пошто се сазнало да
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је Јединица учествовала и државна безбедност да је стајала иза тога,
онда су препустили то Душану, да Душан ради то по Београду шта треба
и као људи из Јединице нису вични по Београду да раде све. А пошто је
Душан држао све по Београду са дрогом и са криминалом он је знао
доста људи тих рецимо. Ту су се они организовали и радили су. Значи то
је нормално рађено. Значи ја сам возио Душана једно 7,8 10 пута у
Институт безбедности на састанке. Никад нисам присуствовао ниједном
састанку. Знао сам увек шта је причао и како је причао. Ту је
присуствовао Брацановић, јер Брацановић је тада био безбедњак
јединице. Није ништа могло ту да се ради без Брацановића. Чак је знам
ту и за побуну «Црвених беретки» исто кад је кренуло то све, Душан је
већ изашао из притвора за отмицу Мишковића. Остали су остали у
притвору. Они су организовали ту побуну да би сломили Зорана
Мијатовића и Горана Петровића. Пошто су они већ почели да раде
Ибарску магистралу већ су сазнали све, ко је ту учествовао и то све, да
би то стопирали, да не би уназад ишли. За та убиства знају, та политичка
која су се дешавала. А Брацановић је учествовао у свему томе и они су
Брацановића прогурали ту на то место. Да буде заменик начелника
државне безбедности. У тој групи Душан и Легија су предводили све.
Пре тога код Душана су били Миле Луковић, био је покојни Марко
Петровић, био је покојни Жељко Михајловић, били су браћа Симовићи,
Крсмановић Душан, Ђорђе није био, био је Нинослав Константиновић,
Бајић Никола. Ове отмице што су радили све, Легија и Душан су све
талили по пола. Пола пара су ишле Легији пола Душану. Ту су
организовали исто атентат у Будви где су ишли значи за државну, да им
је омогућила и личне карте, да им је омогућила и повратак после преко
војске назад. Где је Душан кад је ишао давао изјаве и то је било све
кординирано, чак су урадили да оптуже и Миту и још не знам кога из
Бежаније тамо. Да оптуже њих за атентат у Будви где су преко Радета
Марковића и Буце Ђурића њих ухапсили. Душан је био у контакту са
Легијом нон стоп ту. Били су у контакту са Буцом Ђурићем. Буца Ђурић
је то водио, надгледавао све. Па пошто је Буца Ђурић знао да није
Душан кући, послао му је кући интервентну, где се Душан био наљутио
на Буцу Ђурића што му је послао а није му јавио да склони жену и дете
да му дете не би имало стресове. Исто за убиство Стамболића. То је исто
Душан учествовао све комплетно. Он је надгледао то и он је комплет
руководио тим како су га пратили, како да стане комби поред,
објашњавао им је како да га увуку у ауто, и да га одвезу.

Председник већа: Јесте ли завршили са Вашим сведочењем?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Јесам.
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Председник већа: Реците нам у каквим сте Ви лично били
односима са Душаном Спасојевићем?

Сведок сарадник Љубиша Буха: У врло добрим односима.

Председник већа: Да ли је то познанство било везано за неке
легалне или илегалне послове?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па тад смо радили регистрацију
у Белом Манастиру. Колико је то легално, илегално. То су сви радили.
Пошто они нису имали пара ја сам их увео у тај посао. Они су мислим за
годину дана, он и Миле Луковић зарадили 100, 120.000 марака. Значи
нису имали ништа. Имали су неког «Југа» и били су у Франца Розмана у
Земуну у изнајмљеном стану. Тад сам им помогао и они су имали
поверење велико у мене и тако полако су они јачали. После кад се спојио
са Легијом тако су мене померали. Значи они су долазили код мене у
локал који сам ја држао. Локал у Сурчину. Било је све нормално док
после већ нису почели да се понашају ненормално. Значи кад ми долазе
неки пословни партнери и то све ја сам видео да није то то. Чак сам
затварао локал да ми не ради локал да ми не би долазили више. Али
остао сам ја и даље у контактима са њима. Ја сам био добар све са њима
док то нису кренули на мене. Значи кад су кренули на мене. Ја сам
кренуо да разоткријем комплетно ту криминалну групу 2002. године
крајем августа и почетком септембра. Тада сам звао и полицију. Звао сам
Милета Новаковића. Направио сам контакт са њим. Отишли смо у
организовани криминал. Био сам три дана са њима, спавао сам. Значи
добровљоно сам ја спавао ту. Испричао сам комплетно за целу
оранизацију њихову. Мени с почетка нису веровали. Први дан, други
дан већ кад сам ту дао доста доказа материјалних и ово и оно, већ су се
склопили ту. Трећи дан је исто то било и као требали су да их хапсе. Ту
је био Миле Новаковић. Био је Родољуб Миловић и био је Спасојевић у
«29.-ом». Био је ту и Карлеуша. Он није ништа, договарао се ту око нас.
И он је само доносио кад је требало да се једе, и пиће. Трећи дан Миле
Новаковић ми је рекао да жали због свега, да њему не дају са врха то да
се ради. Значи не дају да се хапсе. Разочарао се и он и Родољуб Милић.
Тад ми је Миле Новаковић саопштио да не може да помогне. Да ја идем
у иностранство да се склоним. Ја сам отишао. После месец дана сваки
дан сам био у контакту са Милетом Новаковићем телефоном. После
месец дана, зове ме Миле Новаковић и ја поново долазим из
иностранства. Пролазим границе. Пролазим све живо. Долазим,
ризикујем ту у Београду. Налазим се поново са њима. Поново седамо.
Каже Миле ево сад имамо да их хапсимо. Ја сам ту. Цео дан су седели и
чекали су телефонски позив. На крају су им телефоном јавили да не
може ништа. Миле поново ми каже, или Родољуб Миловић, да не могу
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уопште ништа да ураде. Да њих јуре да убију Милета Новаковића и
Родољуба Милића. Да од њих не зависи. Они би га хапсили одмах али не
могу горе власти да се сложе. Ја одем у иностранство поново. Зову ме
после 20 дана Миле Новаковић и каже време је да их хапсимо. Ја поново
долазим из иностранства. То је све 2002. године. Трећи пут долазим.
Налазим се у МУП-у са Милетом Новаковићем и Родољубом Милићем,
тамо по страни да их не види нико, јер каже ми чекамо сваког часа нас
да убију. Већ знају све. Одемо горе у МУП. Седели смо једно 4 сата.
Чекали су зелено светло да могу да их хапсе да ја одмах ту будем.
Поново им нису дали зелено светло. Поново ми каже Миле нек ти је Бог
у помоћи, заштити те не можемо. Иди поново у иностранство. Ја сам
отишао поново у иностранство. Склонио сам се. Ишао сам по
иностранству по земљама свим. На крају сам отишао у Турску у
амбасаду где сам тражио да ми помогну, да ме прихвате. Где су ме они
прихватили, где су ме послали за Словачку. У Словачкој сам тамо био
док није дошао Миле Новаковић, Родољуб Милић и Специјални
тужилац. Ту сам дао изјаву. Изјаву сам давао два дана и три ноћи. Значи
дао сам ту изјаву. Требали смо тада да кренемо за Београд. Јављено им је
поново да не може да се крене да сачекају 5, 6 дана. Они су отишли за
Београд. У међувремену је убијен Премијер. Он је убијен 12.-ог а ја сам
19.-ог тражио на мој захтев да идем за Југославију. Где су ме довели, где
су ме одвели у ЦЗ, где сам провео 8 месеци.

Председник већа: Реците нам да ли сте познавали окр. Милорада
Улемека Луковића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да.

Председник већа: Када сте га упознали, којом приликом и да ли
сте имали сусрете са њим?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Имао сам сусрете. Упознао сам
га код Душана Спасојевића.

Председник већа: Какве су врсте били контакти између окр.
Улемека и Душана Спасојевића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па контакти су били у ствари
причали су већином о убиствима. Значи то је док је био Слободан
Милошевић на власти. Значи до тад су били, да је Душан Спасојевић
радио за државну безбедност легално све. Да је убијао шта је требало да
се убије. Значи учествовали су у те атентате. За то све, ту су нон стоп
били код Душана кући. Ја сам Душана исто пар пута водио у Институт
безбедности где га је Легија чекао и Брацановић. Значи ја сам га возио
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до капије. Од капије је он улазио увек пешке. Да би кад су почеле
отмице, кад су кренули у отмице да отимају људе, тад сам исто био ту.
Са Легијом сам се нашао кад су Душан Спасојевић, Миле Луковић и
ухапшени сви у Паризу. Са Легијом сам се тада нашао у Кули. Ја и
Миленковић Дејан смо ишли у Кулу, пошто ме је Душан Спасојевић
звао са телефона тамо. То је у међуародном негде, где су их држали,
имала је телефонска говорница где су ме звали. Где су ми рекли да су
ухапшени због отмице. Ја сам ишао у Кулу и нашао Легију, где сам му
пренео да су ухапшени за отмице. Легија је видео сам видно био
уплашен. Ту смо ја и Миленковић Дејан објаснили све. Кад сам крећао
рекао ми је да се као не секирамо ништа. Биће све у реду. Он се нада, то
су само приче и то све. Где смо ја и Миленковић Дејан кренули за
Сурчин. Тамо нас је полиција зауставила у Кули, где су нам узели све
податке. Ја нисам хтео да се позивам на Легију јер сам био ту са њим и
није ништа било, вратили смо се назад. Да би ујутру ја чуо да је Легија
већ упалио дискотеку у Кули. После тога сам се нашао са Легијом.
Причали смо. Он каже да је министра тада, Михајловић видео на
телевизији. Тако је рекао да су ухапшени отмичари и то све. Да је
извадио пиштољ и да су пуцали, да се запалила та дискотека. Тај да не
требало да буде прослава у Кули где су се наљутиле власти и да није
хтео скоро нико да иде тамо на ту прославу.

Председник већа: Реците нам да ли знате какав је био положај
окр. Милорада Улемека Луковића званог «Легија» након његовог
смењивања у Јединици за специјалне операције?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Његов положај је и даље остао
исти. Значи ја знам, он ми је у ствари причао да је он рекао Гумару да је
он и даље командант. Да се он није само због власти и због јавности,
пошто је запаљена дискотека у Кули, пошто је било у Ступици исто
проблем, да је он само због јавности смењен а да он и даље води
Јединицу. Да Гумар слуша и даље његова наређења и да је Гумар његов
човек и да држи он и даље Јединицу под контролом.

Председник већа: Реците нам да ли познајете окр. Милоша
Симовића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Познајем.

Председник већа: Где сте га упознали и шта је он био и у каквом
односу је био са Душаном Спасојевићем и да ли је био припадник
његове групе?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Јесте. Њега сам упознао код
мене у локалу. Душан Спасојевић га је довео. Довео је њега. Довео је
брата његовог Ацу, довео је Милисављевић Владимира, Владу Будалу.
Тек касније накнадно је довео, виђао сам у ствари код мене у локалу
Крсмановића и Јуришића. После тек касније од тога, доводио је, тада му
није био кум Нинослава Константиновића. Долазио је он. Бајић Николу
сам исто тада упознао, он је исто долазио код мене у локал. Жељко
Михајловић је исто долазио.Марко Петровић исто.

Председник већа: Реците нам у почетку, након Вашег упознавања
са Душаном Спасојевићем, да ли се бавио криминалним активностима и
евентуално којим?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Он се бавио већином продајом
дроге. Радио је исто украдена кола и враћали су кола исто за паре. Али
већином дрогу. После те дроге су почели убиства. Значи убили су Хамзу
и Перу Милошевића. И онда се спојио са Легијом и тада је кренуло
остало.

Председник већа: Да ли знате која су убиства извршили Душан
Спасојевић и његова група?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Знам за Хамзу. Знам за Перу
Милошевића, за Ћанду, за Сколета, знам за Лаиновића, за Бату Тралају,
за Љумовића.

Председник већа:Љујића.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да. Љујића. Ова остала убиства
Цунера,Шљуке и Шкрбе то је било кад сам ја већ био у бекству. Кад сам
се склонио. Знам исто за Марка Петровића, исто, њега су удавили,
закопали га. То су исто урадили са Жељком Михајловићем. Исто су га
убили и закопали. Знам да су убили Шодера исто у Пожаревцу. Да је
изашао био на викенд да су га тамо увукли у неку кућу и да су га клали
сат времена у кади. После су га исекли на комаде и да су га после
полили киселином неком и да су га побацали. Те делове да не може да се
нађе.

Председник већа: Реците нам да ли је Душан Спасојевић имао
утицаја у Министарству унутраших послова Републике Србије?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Он је имао утицаја. Он и Легија
и Раде су се налазили. Значи он је имао утицаја на све. Никад није имао
проблема. Није имао проблема. Све је у договору рађено. Кад је ишао за
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Црну Гору испратила га је државна безбедност. Кад се враћао из Црне
Горе дочекала га је државна безбедност исто. Дочекао га је Брацановић.
Миле Брацановић.

Председник већа: Да ли знате још нека имена из МУП-а, са
којима је он остваривао контакте поводом извршења кривичних дела?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Он је имао контакте са
Брацановићем. Имао је са Радетом Марковићем. Са Пажин Слободаном.
Имао је из Јединице, целу Јединицу.Мислим није цео тај део, ја говорим
сада о Јединици, али то је тај део који је био уз Легију.

Председник већа: Да ли сте упознали окр. Милана Јуришића
званог «Јуре» и да ли је он био припадник групе Душана Спасојевића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Јесте. Упознао сам га.

Председник већа: Да ли сте упознали окр. Сретка Калинића и да
ли знате да ли је он био припадник?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Јесте. Он је био професионални
убица. Он је убијао све. Он и Миле Луковић.

Председник већа: Одакле Вам је то познато?

Сведок сарадник Љубиша Буха: То ми је познато, то сам причао
са Милетом Луковићем. Причао са Душаном Спасојевићем. Значи у
скоро свим убиствима је учествовао Калинић. Калинић и Миле
Луковић.Што ја знам.

Председник већа: А који је основ био поверења њиховог према
Вама, да Вам причају за извршење кривичних дела?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па основ је био, кад сам их
упознао. Значи тада су они стекли неко поверење у мене. Било је неких
пар ситуација где сам ја нешто још помагао. Значи тада кад нису имали
паре и кад сам помогао. Значи зарадили су тада паре. То су биле велике
паре за њих. Имали су поверења у мене чак су долазили некада да се
саветују самном. Тако, већином нигде нису ни излазили у град.
Долазили су код мене у локал и ту су причали самном.

Председник већа: Да ли познајете окр. Владимира
Милисављевића и да ли је он био припадник групе?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Познајем га. И он је био
припадник.

Председник већа: Када сте га упознали и чиме се он бавио?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Он се бавио крађом кола. После
је кренуо да ради дрогу. Он је већином учествовао у праћењу кад је
требало неко да се убије.

Председник већа: Реците ми да ли познајете окр. Сашу
Пејаковића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Сашу Пејаковића видео сам код
Душана пар пута у обезбеђењу.

Председник већа: Да ли знате да ли он има било какве везе са
извршењем кривичних дела, било којих, и да ли је он учествовао у
завери извршења атентата?

Сведок сарадник Љубиша Буха: То не знам.

Председник већа: Реците нам по компринципу је функционисала
група Душана Спасојевића? Да ли је он био шеф те групе и какви су
односи били између њега и припадника његове групе?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па он и Легија су ту били
главни. Значи Легија је дао Душану обезбеђење, значи од Саше
Пејаковића и тих осталих. Значи дао им је и рекао да је то у интересу
државе. Да треба да га чува и тако да обезбеђење то које је било код
Душана Спасојевића, оно је само обезбеђивало њега. Тад док сам ја знао.
После не знам шта је даље било.

Председник већа: Реците нам шта је био разлог да дође до напада
од стране Душана Спасојевића и његове групе према Вама?

Сведок сарадник Љубиша Буха: По мени је разлог био јер сам
се ја тад бавио легалним пословима. Више нисам хтео ни да контактирам
са њима, а доста сам од њих све знао. Значи то је разлог и што сам хтео
комплетан тај организовани криминал да сузбијем, да помогнем да се
сузбије. Јер сам то разоткрио после све. То се већ зна све шта се
дешавало и шта се дешавало. Значи на све живе начине су ишли само
мене да униште.

Председник већа: Одакле Вам је то познато?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Па то је мени познато јер ја кад
је извршен покушај убиства на мене, кад су убили Николић Ивицу, тад
ме је Душан звао и рекао ми шта се ти петљаш у политику, та политика
ће ти доћи главе. Да ја то први пут чујем од Душана и видим да нема
разлог тако нешто да ми каже. Где си ти, каже, ја сам спавао у хотелу
«Југославија». Тако ми је исто рекао и за Бошка Буху кад је убијен. Исто
је спавао у хотелу «Југославија» и до тад је увек долазио код мене. Било
шта да се деси. Тај дан није дошао. Дошао је тек увече касно. Значи
дошао је увече касно. Тај први позив мени где је то рекао, шта се
петљаш у политику, доће ти политика главе, тад је већ мени било
сумњиво. Где су после долазили Милош Симовић, Влада Будала, где су
ми говорили да је то урадио Аца Томић. Да је он послао његове људе.
Као ако треба идемо Ацу Томића да убијемо. Ја сам знао да су то они.
Рекао сам не, не треба. То је већ високо политички. Само да би ја
сачекао да се сахрани Ивица Николић да би отишао у иностранство.
Значи ни Душан Спасојевић ни Миле Луковић, нико није био на сахрани
Ивице Николића. Били су само из обезбеђења. Био је Вук, Вукојевић
Зоран и ти људи што су радили, што им је он био шеф, они су били на
сахрани. Тад сам ја видео и склонио сам се у иностранство.

Председник већа: Реците нам да ли сте икада чули за окр.
Бранислава Безаревића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Председник већа: Да ли сте икада чули за окр.Жељка Тојагу и да
ли нешто знате о његовом учешћу у атентату?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Председник већа: Реците нам да ли имате података и шта знате о
побуни Јединице за специјалне операције?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па ту знам да је то Легија све
направио. Да су то урадили због Горана Петровића и Зорана Мијатовића.
Уједно њих да смене пошто су радили ту Ибарску магистралу. Радили су
отмицу Стамболића и да је Легија видео да им се приближавају
доказима, мислим свима. Да је уједно рађено зато што је Душан
Спасојевић изашао а остали су унутра Миле Луковић, Владимир
Милисављевић, браћа Симовић. Да. Њих четворица су остала у
притвору. И да би њих извукли ту су они направили ту побуну. У тој
побуни, комплетно је руководио све Легија и да је ту био учествовао
Брацановић у свему томе. Пошто је Брацановић био безбедњак он је то



15

знао све, а да би стопирали то да не би се радило више око тих убистава,
око отмица, они су условили да се стави Брацановић, да он буде заменик
начелника државне безбедности. И да су га поставили. Тад од кад су га
поставили тад су они поново дошли, они су тражили људе које могу да
нађу у МУП-у да поставе да буду њихови.

Председник већа: Одакле Вам је то познато?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па зато што сам причао са
Легијом и Душаном. Душан је тада био изашао из притвора.

Председник већа: Да ли знате да ли је покојни Душан Спасојевић
одлазио у Кулу у Јединицу за специјалне операције током побуне?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Зна. Он је одлазио тамо у
Јединицу. Свима је причао да је то његова Јединица. Он је помагао ту
Јединицу. Куповао им је станове. Са Легијом је одлазио тамо чак кад је
био Чедомир Јовановић у Кули. Душан је био наредио да се не пусти. Да
су снимали то све видео камером. Да су послали негде касету. Тако да је
комплетно руководио.

Председник већа: Реците нам да ли имате сазнања о припремању
атентата на Председника Владе др. Зорана Ђинђића и о извршењу
атентата?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не знам о извршењу али о
причи да треба Зорана убити. Да после 5. октобра, пар месеци, да они
више нису могли ни телефоном да ступе у контакт са Зораном
Ђинђићем. Да су ишли на то да посвађају Зорана Ђинђића и ДСС. Да су
једним и другима радили све. Само тако да би били на обе стране да би
увек држали неког ко дође на власт да буде уз њих.

Председник већа: Даље. Да ли имате било каквих сазнања о
припремању извршења атентата?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па немам. Немам сазнања.

Председник већа: Где сте Ви били у то време? Током почетка
2003. године?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Значи од 6., 7. августа био сам у
у иностранству па све до 19. марта. Значи долазио сам три пута у
Југославију. То кад сам ишао у полицију да покушају да их хапсе. Од 5., 
6., 7. августа 2002. године до 19. марта 2003. године.



16

Председник већа: Реците нам да ли је тачно да је Ваша супруга
Љиљана Буха Вама сипала отров у сок и да је то представљало покушај
Вашег убиства?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Јесте. То је тачно. То су они њу
натерали и уценили је са децом.

Председник већа: На који начин и одакле Вам је то познато?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја сам Милета Луковића
упознао са једном девојком из Сурчина. Где се он оженио и добио дете.
Међутим Миле Луковић није био још скроз против мене. Где ми је он
јавио да ће то да се деси. После се губи сваки контакт мој и Милета
Луковића. Миле Луковић је доста био нормалнији од Душана
Спасојевића. Душан Спасојевић је живчанио и он је нон стоп говорио да
треба неко да се убије. Дај овог да се убије, дај оног. Сваки дан је
говорио да неко треба да се убије. Миле Спасојевић, он је био
нормалнији.... 

Председник већа: Луковић.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да Миле Луковић. И док је
слушао Душана Спасојевића био је под његовим утицајем. Тако после
Душан Спасојевић исто кад је био са Легијом и то све где год су слали,
слали су Милета Луковића и Сретка Калинића. За Сретка Калинића се
уопште није знало да је он припадник те организације док ја то нисам
рекао. Значи то сам рекао. Нису знали уопште њега, нису знали како
изгледа. Па пошто сам ја знао да је био у болници, знао сам само за
Срећко надимак и то «Бели». Пошто сам знао да је он био у болници,
имао је удес, био је у Ургентном центру. Па је био пребачен на
Бежанијску косу у апартман, па сам ја звао тамо доктора па сам узео
његове комплетне податке и адресу. То сам све радио из Словачке.
Пошто сам тамо имао сателитски телефон. Обични нисам смео да
користим. И јавио сам тада за Сретка Калинића. Раније сам исто јавио за
њега да је он припадник али нисам знао име и презиме ни адресу ни
ништа. Е тако сам сазнао па сам јавио.

Председник већа: Реците нам више детаља о томе на који начин
је покушано Ваше убиство сипањем отрова од стране Ваше супруге
Љиљане Бухе? Да ли сте Ви касније сазнали о томе нешто из разговора
са њом лично?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја сам сазнао из разговора са
њом да су је они зауставили на Новом Београду на пијаци. Да су ту били
Душан и ови сви. Да су јој дали у флашици некој малој као отров. Да су
јој рекли Љиљо ти знаш да ми убијамо. Сад више нећемо да убијамо, сад
ћемо да кољемо децу. Заклаћемо ти обадвоје деце. Једна нам је екипа
испред школе где Маја, ћерка ми иде у Београду. Друга екипа у
Сурчину. Значи заклаћемо ти обадвоје деце, то мораш да му урадиш. Да
би након, кад сам ја био у болници на ВМА где су они одатле одвели
Љиљу директно код њих. Где су је ставили тамо код њих. Да стоји код
њих. Где су је терали да пише против мене, против Зорана Ђинђића,
како смо ми пошто се тад 2002. године били избори, па да омаловаже
Зорана Ђинђића и ту тадашњу Владу. Значи терали су је то да пише како
ја убијам за Зорана Ђинђића. Како извршавам та убиства. Извршавам
све, да повезују мене и Драгољуба Марковића и Зорана Ђинђића. Да то
иде за те прве изборе, да то напишу тако. Пише за друге изборе. Кад су
прошли други избори. Ту је за мене писала да продајем дрогу, да убијам
људе и то све. Кад су прошли ти други избори, кад су видели да ће
остати Зоран Ђинђић и та Влада, тада Љиљу, дају јој налог да она иде да
повуче против Зорана Ђинђића и Драгољуба Марковића и против њих
свих да повуче ту оптужницу, то да их терети тужилаштво. Да повуче ту
оптужницу а и даље да наставља да терети мене. После тога су
постављали дрогу и оружје у Котобању. Где су исто хтели да распишу ту
међународну потерницу да ме јуре по иностранству, да ме ухапсе, да би
ме ликвидирали да не бих могао да сведочим против тог организованог
криминала. Где сам ја тада окренуо Милета Новаковића и рекао Миле ја
више не могу да издржим. Ја хоћу јавности да јавим, да јавност
комплетно упознам. Где је он рекао може. Зови и јави. Где сам ја звао
«Б-92» и све остале новинаре. Ја, Миле Новаковић, Родољуб Милић,
значи то смо радили, значи седам месеци пре убиства Зорана Ђинђића
ми смо радили на тој групи. Лепо све сам им разоткрио то све. Они из
политичких разлога нису њих могли да хапсе.

Председник већа: Реците нам када сте имали последњи сусрет са
Душаном Спасојевићем?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Имао сам последњи сусрет 4. 
августа. Тад је дошао код мене у мој локал у Котобању. Дошао је са
једно 50 људи са обезбеђења. Значи повео је своје обезбеђење и повео је
и Легијино обезбеђење и дошли су са једно 10, 12 кола. Тад су код мене
дошли где су Миле Луковић и Душан Спасојевић ушли код мене у
канцеларију. Седели смо, причали. Као то је политика. Политичари хоће
тебе да се реше, хоће ДСС, хоће да војна контраобавештајна служба да
те убије и то је то. Јер ја то кад сам сазнао све, ја сам то причао чак кад
сам био у «29. Новембру» да дајем изјаву за то, ја сам ту прећутао све.
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Јер тад знам да је Пажин, Слободан Пажин, њихов човек и ту сам рекао
не знам ко је, не знам ништа шта је. Душану сам рекао тада да је то војна
безбедност пошто сам сигуран био да су то они. Значи чекао сам само да
се сахрани Николић Ивица и да одем у иностранство. Значи тада, 4. 
августа задњи пут смо се видели.

Председник већа: На основу чега сте сазнали да је Спасојевићева
група покушала да Вас убије тада?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Нисам разумео.

Председник већа: На основу чега сте сазнали да је Спасојевић са
својом групом покушао да Вас убије? У августу 2003. године.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја сам сумњао. Нисам био
сигуран тада. Значи сумњао сам из тог разлога зато то кад је звао Душан
Спасојевић. У ствари Душан Спасојевић ми је рекао да је био месец дана
као одсутан. Отишао је у иностранство. Није се јављао. Он раније увек
кад оде у иностранство увек ме зове из иностранства. Увек када треба да
дође он ме зове. Чак тад кад је кренуо у иностранство звао ме је са неке
немачке картице телефонске. Да сам ја на пример после пар дана звао тај
број да видим где је шта је. Видим оно мобилни претплатник је ван
домета. Сигурно су они на самој граници а нисам ни размишљао да су
отишли тада, овај да је он и даље у Београду, само да је то на телефон
звао као негде из иностранства. И то јутро мене је мој брат рођени звао.
Мој брат је звао Душана Спасојевића, где си лутко и тако. И брат мој
рођени ме зове и каже ево ту сам код Лутке. Које Лутке, каже ту код
другара у Земуну. Ја не могу да повежем зато што знам да је Душан
Спасојевић у иностранству. Јер у међувремену кад је он био у
иностранству после 10, 15 дана Милош Симовић долази код мене и
тражи број телефона од једног мог другара. Да му дам број телефона као
треба Душану он да јави. Долази Милош Симовић код мене у
канцеларију, где ја зовем кући моју ћерку Мају. Пошто је тад Љиља већ
била код њих. Три месеца ја уопште нисам ни знао да је Љиља код њих.
Ја сам тада три пута већ одлазио код Душана кући. Код Спасојевића. Тад
ми је било необично, кад сам долазио код Душана кући било ми је
необично није то било као раније али седео сам ту са њим у дворишту.
Седео је ту и Миле Луковић. Ту су били сви већином. Ту су му жена,
деца, све нормално. Значи ја сам три пута из болнице одлазио пошто сам
нон стоп ишао у болницу, пошто сам имао упалу те рупе од тих
анестезија и инфузија. Имао сам посла са мојом фирмом па сам радио и
нисам ни размишљао уопште да је Љиља код њих. Тек после сам сазнао
за то.
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Председник већа: Реците нам да ли сте икада чули и упознали
окр. Звездана Јовановића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Председник већа: Да ли знате било шта о његовом евентуалном
учешћу у атентату на Премијера?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Председник већа: Реците нам да ли знате како је функционисала
група Душана Спасојевића?Његов однос према члановима групе?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Он је био ту главни. Значи он
се слушао за све. Значи он и Легија што се договоре, раније што се
договарао са Радетом Марковићем, значи све што се договоре тако
нешто.

Председник већа: Да ли су се припадници групе плашили Душана
Спасојевића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Јесу.

Председник већа: А због чега?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па зато што је он убио Жељка
Михајловића. Значи наредио је убиство његово. Убио је Марка
Петровића. Значи убио је исто и Марка Петровића исто су закопали
обадвојицу. Где су мени поручивали исто из затвора да, ми смо знали
оно раније кад је било прича за Жељка Михајловића, где је отишао, за
Канаду. Па ми је поручивао као треба да иде Марко Петровић, Никола
Бајић, значи Шумски, тад је он и био тај исто, како треба да иду за
Канаду. У ствари то је био знак да ја њих убијем на неки начин, да их
склоним.

Председник већа: Реците нам да ли познајете окр. Дејана
Миленковића и да ли је он био припадник групе Душана Спасојевића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па њега познајем али он је тек
био кад сам ја отишао у иностранство. Значи тек је тад био припадник.
Мислим, он се дружио и раније са њима. Сви смо се ту дружили у
кафићу код мене. Значи ту смо се дружили, рецимо кад смо седели,
седели смо ја,Миле Луковић и Душан Спасојевић. Ови остали су седели
са стране, увек су се картали, играли шах. Дејан Миленковић тек после,
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значи ово сада, пошто читам по новинама и то све, то сам видео за то
остало што су радили.

Председник већа: Да ли имате још нешто да нам кажете везано за
овај предмет? Везано за атентат на Председника Владе др. Зорана
Ђинђић?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Председник већа: Питања. Чланови већа. Има реч судија Ната
Месаровић.

Члан већа судија Ната Месаровић: Поменули сте да је Душан
Спасојевић имао контакте са Радетом Марковићем. Нисам разумела јел
имао још негде на неком нижем нивоу контакте? У МУП-у Србије или у
МУП-у Секретаријата у Београду?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Имали су Брацановића. Са
Легијом и са тим делом те Јединице.

Члан већа судија Ната Месаровић: А у ком контексту сте
помињали Ђурића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Кад је био атентат у Будви.
После атентата у Будви било је у новинама велики притисак да је Душан
Спасојевић ту. Вук Драшковић је правио велики притисак ту да неће да
их хапсе. Душан Спасојевић је тада са Легијом се виђао са Буцом
Ђурићем и да је у договору са Буцом Ђурићем направљено да се ухапсе,
пошто су они увек подметачине стављали, Душан Спасојевић. Значи он
је тад, урадили су то да буде ухапшен Мита и Данко са Бежаније. Где су
они били ухапшени и били депортовани. Значи то је Буца Ђурић урадио
и депортовао их само да би се заташкало то што се тиче Душана
Спасојевића.

Члан већа судија Ната Месаровић: Добро. Немојте то. То је
предмет неког другог поступка. Питала сам само за контакте. Рекли сте
да сте ишли често са Спасојевићем у Кулу у Јединицу ЈСО.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Ја сам рекао да сам ишао у
Институт безбедности.

Члан већа судија Ната Месаровић: А нисте тамо у Кулу? Нисте
ишли?



21

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Са Душаном нисам у Кулу
ишао. Али давао сам му пар пута, у пар наврата давао сам моја кола да
иде тамо.

Члан већа судија Ната Месаровић: Јесте ли чули, док сте били у
иностранству, да је расписана награда ко каже где сте Ви?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Јесам. То ме је звао мој другар
Самбуџијев Константин Крис из Бугарске и рекао је да нуде 5 милиона
евра само да јаве где сам.

Члан већа судија Ната Месаровић: И ово последње што сте
помињали око контакта између Вас и Спасојевића док је био у притвору
поводом ове отмице. Да треба неко да путује у Канаду. Шта сте Ви ту
требали да радите?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја сам требао да убијем Марка
Петровића, Бајић Николу и Шумског.

Члан већа судија Ната Месаровић: А како сте одржавали
контакт са Спасојевићем?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Контакт смо одржавали преко
адвоката Бобана Миливојевића.Шифра је била, Канада је то раније била
шифра, док је Бобан долазио код мене и где ми је говорио да треба да
путују Бајић Никола, Марко Петровић и Шумски за Канаду. Бобан
Миливојевић није знао шта то значи. Чак ме је питао у једном моменту
ако може тако лако визе да се заврше, да завршимо и њему. Ја сам рекао
не, не може то. То је само Душан тако поручио.

Члан већа судија Ната Месаровић: Осим тога што сте знали да
има контакте Спасојевић са Радетом Марковићем. Рекли сте да нисте
никада присуствовали ни једном њиховом непосредном разговору.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Нисам.

Члан већа судија Ната Месаровић: Јел он Вама препричавао
садржину тих разговора?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Јесте.

Члан већа судија Ната Месаровић: Где? Кад се враћате назад
или?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Кад га враћам назад или кад
седимо некад код мене у локалу. Дешава се некад да је ишао тамо на
састанак а да га ја не возим. Да га одвезе Легија или да оде сам, пошто
сам ја тада имао блиндирани ауто па сам га возио.

Члан већа судија Ната Месаровић: Јесте ли Ви њима причали
кад сте регистровали фирму за послове на ауто путу, за те грађевинске
машине што сте радили?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па знали су они то све.

Члан већа судија Ната Месаровић: Добро. Хвала Вам.

Председник већа: Има реч судија Милимир Лукић.

Члан већа судија Милимир Лукић: Када сте отишли код Милета
Новаковића и трећи дан кад сте испричали о деловању ове групе, кажете
да су кренули у хапшење, да је требало бити хапшење те групе. Па
кажете да је неко из врха спречио то хапшење. Можете ли да кажете
више везано за врх. Да ли врх полиције,МУП-а или врх политички?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Врх политике. Тако је мени
пренешено. Политичари не могу да се сложе.

Члан већа судија Милимир Лукић: Ко Вам је то рекао?

Сведок сарадник Љубиша Буха:Миле Новаковић.

Члан већа судија Милимир Лукић: Ви сте рекли данас да је од
1998., 1999. године Душан Спасојевић легално радио за државну
безбедност.Шта то значи?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па био је члан државне
безбедности. Овај, био је члан, радник државне безбедности.

Члан већа судија Милимир Лукић: Ко Вам је то рекао?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па то ми је он рекао а то сам и
ја зна. Значи више полиција није могла да их заустави, није могао нико...

Члан већа судија Милимир Лукић: Да ли сте видели неке
документе да је имао који би га идентификовали као...
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Документа није имао. Али
знам да је било ту обезбеђење. Значи обезбеђење, чим је обезбеђење са
дугим пушкама и џиповима, службена кола да возе.

Члан већа судија Милимир Лукић: Да ли Вам је нешто познато
за отмице које је та група реализовала?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Знам за отмицу Мишковића.
Знам за отмицу Алексића из Суботице. Знам за отмицу Вуковића из
Новог Сада и знам за отмицу Бојане Ковачевић, брата њеног. То је био
покушај отмице. Исто отмица а из Пожаревца једног рома који је радио
у Аустрији. Било је 4, 5, 6 отмица.

Члан већа судија Милимир Лукић: Одакле Вам је то познато?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па зато што ми је Душан
причао то све. Чак од Мишковића су донели паре код мене у
канцеларију да броје.

Члан већа судија Милимир Лукић: Тај детаљ посебно објасните.
Колико је ту новца било? Коме је предат? Колико је био код Вас новац и
све остало?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Донето је три и по милиона
марака. Кад је била отмица Мирослава Мишковића Легија је био са
министром Михајловићем и пошто је свако имао телефоне, имали су
специјале. То су телефони које су куповали само у коришћењу
међусобних веза. Где је Легија јавио Душану да је велика фрка. Да
морају што пре Мирослава Мишковића да пусте. Да му је Михајловић
наредио, питао га је у ствари за хеликоптере његове пошто су они имали
у Кули са неким инфра рот црвеним зрацима и да су могли са велике
висине да снимају. Да му је Легија рекао да је то скинуто. Он је питао да
ли може да се монтира он каже може унутра да се намонтира. Да прате
ту примопредају. Знам тада да се нашао увече Легија са Душаном. Да је
Јура, да је он преговарао са, да ли са министром или са ким, да је било
прво пет милиона марака. Да је Легија рекао да се ради даље. Да
полиција прати комплетно то све. Да надгледа. Да је звао поново
министра Михајловића, да су изводили Мирослава Мишковића да
телефонира, да каже да то више не раде да је његов живот у питању. Да
више не прате. Да је Јура тада са пет милиона марака дигао на седам
милиона марака. Да су паре узели на ауто путу. Да су звали човека који
се исто презива Спасојевић као Душан Спасојевић. Да је он носио паре.
Да су му рекли да избаци. Да су паре те закопали. Да су
преконтролисали одмах паре. Да нема неки одашиљач убачен где су
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закопали паре. Где је Легија оставио неког да у шумици тој да гледа, да
надгледа да неко не дође да ископа те паре. Где су сутрадан дошли. Да
су по претпоставци пошто је било пет бунтева. Душан је причао, било је
пет бунтева по милион марака. Било је сигурно пет бунтева по милион.
То је пет милиона и онда су видели доста ситно, значи тачно седам
милиона је узето. Он је од тога одвојио одмах три и по милиона Легији и
дао Легији а три и по милиона су узели, ставили су у најлонски џак где
су донели код мене у канцеларију. Ја сам имао машину за бројање пара.
Где су се ту паре бројале. Да је било око милион, милион и по, ја мислим
да је било у крупним тим новчаницама по хиљаду марака. Да су биле све
беле траке повезане. Да је био печат. Да је био потпис из Народне банке.
Ту да су пребројане све те паре а ових два милиона осталих што је било,
у ствари преко тих пет, да су били у доста ситним апоенима. То је
пребројано и то је било ту тачно и да је било 40 хиљада долара у томе,
нових новчаница.

Члан већа судија Милимир Лукић: Шта је било са тим новцем
после?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Тај новац су они ту
распоредили код мене у канцеларију. Душан Спасојевић је звао Милоша
Симовића, Ацу Симовића, Владу Будалу, Јуру и ове остале, да су они
долазили и да су узимали сви своје талове и да су одлазили кућама.
Одмах да се паре склоне.

Члан већа судија Милимир Лукић: Од кога су узимали талове?
Ко им је давао талове?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ту сам ја био за почетак за
дељење а после ови касније што су долазили они су касније узимали,
Душан им је давао пошто је био код мене у канцеларији и знам ту да је
исто Душан Спасојевић одвојио 50.000 за Пажин Слободана.

Члан већа судија Милимир Лукић: Ето толико. Хвала.

Председник већа: Право на питања има заменик Специјалног
тужиоца. Изволите.

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Ја бих
само пар питања. Интересује ме та група коју је формирао Спасојевић.
Чиме је била опремљена? Да кажем од техничких средстава? Да ли су
имали наоружање, аутомобиле?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Они су имали аутомобиле. Ту је
било доста службених аутомобила. Били су блиндирани службени
аутомобили. Био је Душан тада купио џипа блиндираног из Бугарске.
Имали су дуго оружје. Имали су комплетно наоружање.

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Сведок је
у једном тренутку рекао да се Легија љутио кад није могао, чак ни
телефонски контакт да оствари са пок. Премијером Ђинђићем. Да ли
сведок нешто зна о томе зашто му је тај контакт био неопходан?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па Спасојевић и Легија. Легија
је ту предводио.

Председник већа: Да ли нешто можете да нам кажете о тим
односима са влашћу у генералном смислу и конректно са покојним
Премијером?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ту Душан Спасојевић није имао
контакте. Значи ја сам можда мало пермутовао то. Легија се жалио да не
може ни телефоном, а то је и Душан исто причао мени, да Легија не
може ни телефоном да оствари контакт са Премијером.

Председник већа: А зашто је био њима неопходан тај контакт?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па зато што су већ кренули да
се ради Ибарска магистрала. Да се ради Стамболић и тада је кренуло то
све да се ради. То за отмице се још тада радило. Значи нису имали
контакт. Они су тражили што више људи да имају контакт. Тад већ кад
нису имали контакт са Зораном Ђинђићем, тад су они већ кренули на
ДСС, већ да им бацају бомбе, да што више их посвађају да би они ту
ушли у све то.

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Да ли зна,
говорио је о томе нешто, и приликом првог саслушања, о дизању
«Дифенса» у ваздух. Који су мотиви били дизања тог постројења у
ваздух?

Сведок сарадник Љубиша Буха: То не знам али могу да
претпоставим. Значи ја тада са њима нисам ни причао. Тад сам био већ у
иностранству. Али имам ту пар контакта сам остварио, где су они
говорили да то хоће само да покажу Влади и свима да нема зезања са
њима, да могу да ураде шта год хоће. А уједно су давали мени то до
знања да ја престанем да разоткривам ту њихову групу. Значи поставили
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су ми дрогу, јурили су ми брата рођеног, свашта су живо радили. Све,
само да ме спрече у томе.

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Само још
једно питање везано за побуну «Црвених беретки». Да ли је сведоку
нешто познато, какви су били планови употребе Јединице за специјалне
операције? Докле су ти планови ишли и које су крајње варијанте биле
употребе те Јединице?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па да се није смирило они би
ишли скроз до краја са том Јединицом. Чак је Легија хтео да дигне
хеликоптере. Пошто је причао да има «МИ24» мислим, два блиндирана
хеликоптера, да је хтео да дигне изнад Београда, да направи пометњу.
Значи били су спремни комплетно да пруже отпор. Да иду директно на
Владу да заузму Владу, пошто су знали да нема ко да им се супротстави.
Само да би остварили те своје циљеве, да би скинули тада министра
полиције, да би скинули Горана Петровића и Зорана Мијатовића. Кад им
се остварило то, скинули Горана Петровића и Мијатовића, тада им је
било битно само Брацановића да поставе, њиховог човека. Тада су се
они већ смирили.

Председник већа: Да ли има још питања од стране заменика
Специјалног тужиоца? Не. Има право на питања адв. Рајко Даниловић.
Изволите.

Адв. Рајко Даниловић: Да ли је на њега ова криминална група
покушала неко насиље или атентат или слично?

Сведок сарадник Љубиша Буха: На мене? Рекао сам већ да су
покушали да ме убију. Убили су Ивицу Николића. Натерали су жену,
уценили су је децом, да ме отрује.

Адв. Рајко Даниловић: Не то. Него да су покушали да њега убију
па су убили његовог пратиоца и то мало да објасни. Нека каже о чему се
ради? Како је то изгледало?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Кад је покушај убиства био на
мене. Ја сам дошао ујутру у фирму око 8 сати. Ишли смо доле пошто се
копала, за асфалтну базу вадили смо земљу па ставимо на асфалтну базу.
Ја сам телефонирао мобилним телефоном тад. У том моменту да ли сам
прекинуо везу, јесам, нисам, не могу да се сетим, али овај један мали,
Жанко, рекао ми је пази Бато. У том моменту ја сам се окренуо и видео
сам на једно 10 до 12 метара, да стоје двојица на тој узбрдици, на брду,
пошто је ту копана земља па тај хумус, па је багер направио брдо. Видео
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сам како се он сагиње, узима земљу и од страха баца на ту двојицу.
Видим да они пуцају.Мислим не видим ја да пуцају, али видим по њима
како репетира и чујем метак како фијуче. У том моменту, то је значи све
у једној секунди. Мени је остало то у очима. Значи они су комплетно
били обучени у црно. Чизме, фантомке са прорезима на очима и остало
ми је у сећању исто да су имали пригушиваче на «Калашњиковима». То
и данас дан ту слику видим. У том моменту кад сам ја то видео све, ја
сам кренуо да потрчим. А пошто сам био у папучама, било је ујутру 8 
сати, склизнуле су ми ноге са папуче, ја сам ту пао. Потрчао сам два, три
метра, пошто је у 8 сати ујутру било мало и роса, већ су земљиште
копали багери. Бос. Поново се саплетем и поново паднем и поново 3, 4 
метра трчим и видим рупу у жици у огради, у фирми до мене и кроз ту
рупу претрчим. Значи ја уопште нисам чуо чак Ивица Николић је пуцао
три пута после. Не после него после сам сазнао да је пуцао три пута из
пиштоља. Ја нисам ни те пуцњеве чуо. Ја сам испузао ту до фирме. И
даље сам држао мобилни телефон у руци где сам окренуо 92 и где сам
јавио.

Адв. Рајко Даниловић: Да ли је у вези са тим покушајем његовог
убиства и убиства његовог пратиоца, да ли је он са неким имао контакта
после из те групе? Да ли му је нешто предочено? Речено, прећено?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Мени је тада није ништа
прећено и то све. Само био је Милош Симовић и Влада Будала, били су
код мене где сам ја већ рекао да то су највероватније Аца Томић и то
све, као војна та служба. Пошто сам знао да нема то у Београду ко да
уради осим њих. Где су ми они рекли дај ако треба сад да виде они
одмах да организују пратњу да се убије Аца Томић. И да сам видео
Милоша Симовића кад је причао самном, видим прст му дрхти на руци.
Ја то нисам уопште дао да се то примети да сам то видео. Ја сам лепо
рекао добро је што мислите на мене. Полако. То је сад државни проблем.
То је велика фрка. Пустите то све. И ја сам ту гледао да се сахрани
Ивица Николић да одем што пре у иностранство.

Адв. Рајко Даниловић: Рекао је да је возио у више наврата
колима својим до Института за безбедност пок. Спасојевића и да је овај
рекао да иде на разговоре са Радомиром Марковићем. Да ли је још неки
део разговора водио о томе, зашто иде, који су му задаци, шта треба да
уради или је само знао ово да га је возио?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па он је први пут ишао код
Радета Марковића, тад знам да му је носио, кад му је Легија већ рекао да
се зна за убиство, да сумњају за убиство Хамзе и Пере Милошевића.
Душан му је рекао да ли нешто да му понесе на поклон Радету. Где му је
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Легија рекао, Душан му је рекао да има у ствари «Сиксхауер» са
пригушивачем. Нов у кутији запакован. Тад сам ја био ту код Душана
кући. Први пут значи смо ишли и направили контакт са Радетом
Марковићем. Где ми је Душан причао да му је, после ми је и Легија исто
потврдио, те приче и то све, кад се видимо па причамо какав је био први
сусрет код Радета Марковића и да му је рекао Раде Марковић да је
Легија трећи човек у држави. Значи да је први Слоба, други Раде
Марковић а трећи је Легија. Да само то Легија је могао да му заврши и
нико више јер ја мислим да ли је Радоњић, мислим да је Радоњић тај
који је радио, кад је био начелник државне безбедности за град Београд
да је радио то слушање и то све, па да су они оперативним сазнањима
или како су дошли до тог да је Душан. То све су видели да Душан зове
телефоном Александру. Александра да зове Легију и тад су повезали да
су то они заједно. Онда је Раде звао Легију и да је то све и да су они ту
направили тај први контакт и да му је Душан рекао као ако било шта
треба, за вас, за државну безбедност и то све ту је он да помогне, пошто
има доста људи по Београду, доста јаких људи и то професионалаца и
нема шансе нико ништа да призна, да се то сазна. Где је после тога, сад
тачно не знам, да ли је то било ту, али ту је било то око Ибарске
магистрале већ тад ту, да је већ Јединица цела проваљена, да је она
учествовала, да они већ ту гурају Душана Спасојевића. Значи већ гурају
они ту Душана Спасојевића са Легијом. Тад Легија и Душан Спасојевић
и Брацановић, где они учествују за атентат у Будви, за Стамболића и за
то друго остало. Значи од тад они крећу и то су радили све ту. Значи
Душан је био радник државне безбедности тада. Нон стоп је ишао значи,
имао кола њихова, која су га возила, имао је обезбеђење које му је
Легија давао, тако да је он ту комплетно упознат био у свему и да је ту
Брацановић скоро сваком састанку присуствовао. Знам да ми је Легија
причао у доста наврата да Брацановић је тај који је безбедњак јединице и
да не може јединица ништа да уради без његовог знања. Да он проверава
сваку акцију. Да он шаље људе да снимају, или после снимања да води
та документа и то. Брацановића сам виђао пар пута код Душана кући.
Значи седео сам код њега кући код Душана и ту је био Брацановић.

Председник већа: Имате ли још питања?

Адв. Рајко Даниловић: Да ли је нешто конкретно, значи ово смо
чули конректно Ибарска магистрала итд.. Да ли је нешто одређено рекао,
речено ми је да урадим то и треба да одрадим неки посао за ДБ?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па то је за Вука Драшковића.
Значи доле им је требао стан. Где је Душан Спасојевић узео кључ од
Јапанца. Где Јапанац није ни знао да му треба за то кључ. Да су звали
доле из тог стана, звали су мене на мој мобилни 064 6104740, немам
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појма, где је Миле Луковић звао своју девојку Мају. Да је звао своју
девојку Мају у Сурчин исто где су и ови из државне безбедности нашли
те бројеве, да су видели да су били у контакту самном из Црне Горе, да
су долазили и мени нудили из државне безбедности паре само да кажем
ко је то. Да ја нисам хтео уопште то да кажем. Да је после, значи кад је
долажено из Црне Горе, да је Брацановић сачекао Душана Спасојевића
на аеродрому. Да га је извео. Да сам био и ја тада ту. Били су доста ових
осталих ту. Значи за Стамболића исто знам. Знам значи за све што се
дешавало за ова остала убиства. За Сколета, значи исто то је Легија
држао под контролом. Звао је Радета, звао је Буцу Ђурића, значи да се
врши увиђај док не буде на сигурном, док Миле Луковић не буде на
сигурном, док не буду упалили аута и све то, кад немају доказа тад је
пуштено да се врши увиђај. То је већином у свим случајевима тако
рађено.

Председник већа: Реците нам ко Вам је нудио паре за
информацију? Ко Вас је звао на телефон, црногорска државна
безбедност?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Црногорска државна
безбедност.

Адв. Рајко Даниловић: Да ли је он одлазио и до када је одлазио у
Шилерову? Видимо да су долазили код њега у Котобању. Да ли је он
одлазио у Шилерову улицу и ако је одлазио да нам каже кога је тамо
виђао, да ли ког политичара, угледних људи, привредника, ако је било?
Из полиције и неких других јавних личности?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја сам одлазио у Шилерову.
Тамо сам виђао значи Легију. Виђао сам Брацановића и видео сам
Пажина. Од ових политичара нисам никога видео. Чуо сам да је био
Чеда али ја нисам видео.

Адв. Рајко Даниловић: Да ли је он после ових свих догађаја
разговарао са својом супругом Љиљаном? И да ли има из тих разговора
сазнања ко је ова писма која су била у јавности, ко је писао или ко јој је
диктирао или сугерисао садржај писама?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па она каже да су јој увек
доносили писмо да она испише све својом руком и да потпише. Да је
Душан Спасојевић доносио. Питао сам је за Легију, каже није Легију
никад ни видела. Значи никад није ни долазио у стан. Друго писмо то
које је Љиљана писала ја сам прочитао у новинама. Тад сам видео да је
написано «Естаблишмент» и «Камарило». То знам да су Легијине речи.
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То моја жена, ја знам нисам никад чуо од ње да је изговорила. Тад то сам
ту а то нема везе што сам ја то и сумњам и то све. Значи она мени каже
да је Душан Спасојевић све доносио та писма. Састављена све. Значи
само да препише све својом руком и да потпише. Чак су и говорили да
иде у агенцију за медије. Да уђе унутра и покаже личну карту. Возио је
Милош Симовић и Аца Симовић испред и рекли су унутра има њихов
човек. Значи да оде тамо, да седне да попије кафу. Да она није отета
пошто сам ја тврдио да је отета. Да је она добровољно. Попила је кафу и
изашла. Тако исто кад је ишла да даје изјаву код тужиоца. Исто су је
водили и објаснили све шта да ради и тако.

Адв. Рајко Даниловић: Немам више питања. Хвала.

Председник већа: Има реч адв. Божо Прелевић. Изволите.

Адв. Божо Прелевић: Ако би сведок могао да нам каже са ким
сте Ви односно и Спасојевић и Легија имали контакте од политичара пре
5. октобра? Осим навели сте Радета Марковића, Буцу Ђурића. Ван њих
са ким сте имали контакта...

Председник већа: Да ли је имао и евентуално са ким?

Адв. Божо Прелевић: Да ли сте имали Ви и да ли знате да ли је
Легија односно Спасојевић?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па ја за контакте не знам. Значи
контакт оно лично да је неко имао од њих ја не знам. Једино са
Шешељом. Шешељ је долазио тад код мене у локал. Чак смо играли
шах. Душан је исто био добар са њим. Ту је Пана долазио. Он је био тад
телохранитељ Шешељов.

Адв. Божо Прелевић: Да ли су имали контакте са Марком
Милошевићем пре 5. октобра?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Душан није сигурно имао. За
Легију не знам. А Душан сигурно није.

Адв. Божо Прелевић: А Ви?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја не.

Адв. Божо Прелевић: Да ли сте имали контакте са Милетом
Новаковићем пре хапшења Спасојевића у Паризу?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Адв. Божо Прелевић: Када сте изјавили да сте седам месеци пре
убиства, данас сте изјавили, седам месеци пре убиства Премијера, Ви сте
са Милетом Новаковићем и Рођом Милићем покушавали да помогнете у
борби против организованог криминала. То сте данас рекли. Да ли сте
тада знали оно што сте, односно пре тога чули, реченицу да треба Зорана
убити?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја сам чуо ту реченицу. Али то
је код Душана је било, он на пример у току дана пет, шест пута каже,
треба неког убити. Треба убити Зорана Ђинђића, не могу да направе
контакт, ово, оно, пизда овај, онај је пизда. Мислим хиљаду речи је ту
било. Значи сваки дан је он убијао по неког.

Председник већа: Речима?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да. Речима. И убијали су и
овако али нон стоп у том фазону је био. Значи нон стоп само убиства. Да
је најјачи. Да не може му нико ништа. Значи да има Јединицу. Да
Јединица може да освоји све, од Владе до свега. Да он има ове своје по
улици који су способни од крађе кола па комплетно све за убиства.

Адв. Божо Прелевић: Да ли сте скретали такву могућност
указивали на такву могућност људима из МУП-а? Милету Новаковићу и
овим осталим?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па ја сам ту комплетно све. Ја
сам тада на пример Милету Новаковићу испричао. Тад је било једно 25, 
26 убиства. Ја сам објаснио то можда је пола знао од тих убистава а пола
сам чуо од њих. Пола сам знао то у детаљима како они причају некад у
локалу код мене, пола у детаљима и пола о тим отмицама. Значи и о тим
отмицама. Ја то Милету рекао сам све. Пошто је био Миле Новаковић,
био је Родољуб Милић, и био је Спасојевић из «29.-ог». Значи њих
тројица су били ту. Значи ту сам био три дана. Три дана сам спавао у
организованом криминалу. Где на крају нису могли ништа да ураде и ја
сам отишао у иностранство. Нису могли овде да ме заштите никако. Тад
сам ја чуо кад сам био у организованом криминалу, видим хеликоптер
нон стоп надлеће. Значи видим да и њима и Милету Новаковићу и
Родољубу Милићу, није им било свеједно. Ја кажем шта је то. Нешто
због мене. Они кажу не, не. Није. Тад ја кад сам био у организованом
криминалу, ја сам тад Милету Новаковићу рекао да је Радован Кнежевић
њихов човек. Он је тад био начелник организованог криминала. Где је
Миле Новаковић се изгубио. Значи нису знали више где да ударе. Значи
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ја сам тад рекао да је њихов човек. За Легију су знали. За Брацановића.
За Слободана Пажина и за Радована Кнежевића. Јер Радован Кнежевић
и Пажин су били нон стоп. Чак су раније водили Легију на састанке у
државну безбедност код градског секретара тада, Обрадовића. Где су
били пуцали у Јуру интервентна. Где је био Јура рањен. Где је Легија,
тад је био у пензији, да је рекао да не треба да пуцају једни на друге.
Душан Спасојевић је тада дао текст у «Сведоку» да ће се крваво
обрачунати са полицијом.

Председник већа: Када кажете Родољуб Милић, мислите ли на
Миловића или на Милића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Миловић. Родољуб Миловић.
Рођко га зову.

Адв. Божо Прелевић: Само једно појашњење. Сведок је рекао да
је Јуре преговарао са Душаном, везано за отмицу Мишковића. На ког
Душана мисли? Душаном Спасојевићем или Душаном Михајловићем?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Душаном Михајловићем. Да је
са њим причао и да је причао са тим отмичаром неким. Значи сад ја
тачно то у детаље не знам. Не знам тачно са ким је причао. Знам да је
прича та била да је називан и министар Михајловић тада. Да је речено
чак да су изводили Мирослава Мишковића да он исто зове Михајловића
и да каже да није игра, да ће му отићи глава. Да је после Јуришић звао и
рекао пошто је Легија то рекао, то све, да се прате. Да више није 5 
милиона него 7 милиона и сад ако буде да ће га ликвидирати.

Адв. Божо Прелевић: Хвала. Рекли сте да је Спасојевић возио, да
су га возила службена кола са обезбеђењем и дугим цевима. Знате ли до
када је он имао то обезбеђење?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па то је он имао до задњег
момента. Док сам ја био са њим он је до задњег момента то имао. И то је
чак обезбеђење сад ту који су окривљени за неке ствари.

Адв. Божо Прелевић: Да ли су поред Брацановића, Легија и
Спасојевић постављали и ургирали за постављање још неких људи у
Министарству унутрашњих послова?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па они су ургирали на све. И на
судије и на тужилаштво и на то али не знам докле је то стигло и шта су
урадили.
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Адв. Божо Прелевић: Да ли су покушали да у Ђинђићево
обезбеђење убаце своје људе?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја мислим да јесу. Покушавали
су.

Адв. Божо Прелевић: Знате ли кога су покушали па нису успели
и кога су успели?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја мислим да нису никога
успели да убаце. Знам само да су успели да убаце код Мирослава
Мишковића из обезбеђења. Тај човек се зове Месар. Да је он требао да
убије Мирослава Мишковића ако не буде сведочио, пошто је Мирослав
Мишковић, пошто су били у притвору а требало је што пре да буду
саслушани сведоци, а Мирослав Мишковић се није јавио једном или два
пута па им је због тога одлаган притвор, да је Легија већ хтео да
ликвидира Мирослава Мишковића преко тог Месара пошто је већ био
код њега у обезбеђењу.

Адв. Божо Прелевић: Након покушаја атентата на Вас, ко је од
људи из власти био на увиђају, односно након покушаја атентата на Вас
и убиства Вашег телохранитеља?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па ту је било доста људи. Значи
ту је било доста људи. Ја не знам. По мојој процени је било 50 до 60, 70 
људи. Ја сам тада био у шоку. Значи то ми се први пут дешавало у
животу. Значи кад ја нисам чуо ни пуцњеве. Ни те пуцњеве што су
пуцали на мене из обичних пиштоља. Значи они су пуцали са
«Калашињковима» са пригушивачима. А из обичних пиштоља је пуцано
три метка. Значи то је поред мене 10, 15 метара, ја нисам чуо.

Адв. Божо Прелевић: Питао сам ко је из власти?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не знам. Не могу да се сетим.
Не знам ко је тачно из власти.

Адв. Божо Прелевић: Чијим колима сте отишли, прешли границу
након атентата, кад сте отишли у иностранство? Чијим колима сте
прешли границу?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Друг ме је превезао. Ја мислим
са «Аудијем» да ме је превезао.

Адв. Божо Прелевић: Чији?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: «Ауди» је био из Шапца од
Ђепановић Цветка.

Адв. Божо Прелевић: Да ли сте учествовали у преговорима за
време побуне у Влади Србије? За време побуне ЈСО-а?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Био сам у контакту са
Легијом и Душаном али преговоре са никим ништа.

Адв. Божо Прелевић: Нисте били у Влади Србије?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Адв. Божо Прелевић: Ко је извукао Спасојевића из затвора када
је ухапшен у Паризу?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па не знам ко га је извукао. Али
знам да је то била борба. За Спасојевића нису имали тада доказе. Да су
за ове остале имали а да за њега нису имали. Знам да је анестезиолог
Ристовић, мислим анестезилог Ристовић, не знам тачно, из Ургентног
центра, да му је он правио папире за срце и да је он на основу тога
изашао. На основу документације за срце, јер му је било лоше. Да је чак
на основу тих папира он раније одлагао да иде у Будву да сведочи. Не да
сведочи да даје изјаву на основу тих папира као да му је лоше срце и то
све. На основу тих папира на срце ја мислим да је он изашао одмах из
ЦЗ-а. Чим је изашао он је са Легијом, одмах су направили побуну. Већ
су планирали побуну. Па им је одговарало ово што је било за Хаг. Ова
двојица. Чак ја мислим да је ту цела Јединица уопште није знала за
Душана и за ове, они су све мислили, били су убеђени да је то због
двојице тих људи што су били ухапшени.

Председник већа: Да ли је та медицинска документација била
истинита или лажна?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па ја мислим, Душан је имао
раније проблема са срцем неких. Е сад колико је било истине или лажно
то не знам.

Адв. Божо Прелевић: Где се сад налази хирург Ристовић односно
анестезиолог?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја мислим да је у Канади код
девојке.
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Адв. Божо Прелевић: Колико након убиства Ђинђића је напустио
земљу?

Сведок сарадник Љубиша Буха: То не знам ја. Ја то не знам,
само знам, ја сумњам да је мог кума Фишкала, тај Ристовић анестезиолог
убио. Значи то сумњам. Чак сам то исто дао у полицији и они су рекли
да раде на томе, да немају сад неких валидних доказа. Јер Фишкал кад је
био Живковић Зоран, кад је био довежен у Ургентни центар он је био
свестан, причао је самном. Ја сам дошао ту. Звао сам Ристовића пошто
сам га знао, упознао ме је Душан. Пана ме је ја мислим упознао када је
Пана био рањен. Ја и Душан смо ишли па смо упознали Ристовића. Где
сам са Ристовићем се договорио да виде ту максимално шта треба да се
помогне. Да је био др. Ђукић. Да сам отишао код Ђукића и рекао ја сам
другар од Зорана Живковића, кум сам му. Молим те шта год треба,
значи није проблем. Частићу те паре. И ово и оно и уради само то што
можеш да урадиш најмаксималније да буде са њим све у реду. Да би ја,
значи они су га одвели одмах. Извршили су операцију над њим. Вратио
се Ђукић у канцеларију. Ја сам ушао код њега и видео сам сав да је био
од крви. Значи у кломпама му је била крв и то све. Како је? Каже добро
је. Ја кажем види за ове паре. Он каже није проблем. То се договори са
Ристовићем па то ћемо лако. Ја немам појма ништа и ја одатле одлазим
са ја мислим са др. Ђукићем, одлазим горе на спрат где излази жена из
операционе сале сва у зеленом и каже повратили смо га. Ја немам појма
шта је. Каже било му је срце му је стало. Срце му је било стало и то све и
како повратили су га. Ја видим Ристовића анестезиолог је изашао ту и
као добро, све је у реду. Сутрадан сам ја дошао у шок собу да видим.
Дошао је Фишкалов отац. Видели смо Зорана Живковића значи само на
апаратима је био и како је пумпало онај кисеоник тако се и тресао сав и
то све. Значи био је у несвесном стању. Где ми је Ристовић говорио,
молио ме ако могу да га пребацим на ВМА. Значи молио ме је да га
пребацим на ВМА. А после то повезујем зато што је исто молио кад је
Цунеров сестрић убијен исто у ствари пребацио је тог малог на ВМА.
Значи он му је тад, по мени, дао исто то као што је мени дато то за срце.
Значи за престанак рада срца да се згрче мишићи то из анестезије нешто
вађено. Тек после три дана је Зоран Живковић издахнуо. Ја сам звао
Ристовића претио му. Реко тај др. Ђукић он је то крив за све. Не није
каже, ја сам крив нисам више могао да издржим. Нисам спавао две, три
ноћи. И каже, испустио сам га.

Адв. Божо Прелевић: Од када је господин Шешељ играо шах са
Спасојевићем и Легијом у Сурчину?

Председник већа доноси
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Р ЕШ ЕЊ Е

ЗАБРАЊУЈЕ СЕ питање јер се не односи на предмет кривичног
поступка.

Адв. Божо Прелевић: Добро. То је везано за питање које треба да
поставим након тога. Ајте да формулишем. Да ли је господин Шешељ
док је био у власти играо шах са Легијом и Спасојевићем?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Он је играо шах самном код
мене у локалу.

Адв. Божо Прелевић: Рекли сте да је ту био и Спасојевић и
Легија и Пана?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па добро, ту већином.... Не Тад
Легија није био. Значи били смо ја, Пана, Душан, Шешељ, било је ту
његово обезбеђење ту а у том мом кафићу, значи ја тад нисам ни држао
алкохол већином смо играли карте и шах сви.

Адв. Божо Прелевић: У каквим сте Ви односима били са
господином Шешељом?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па ја сам био у нормалним
односима. Нормално. То значи Пана нас је ту упознао. Требао им је џип
тада. Шешељ је ваљда порекло своје правио тамо одакле је из
Херцеговине па нису имали џипова довољно па сам им ја дао џип и тад
сам му давао паре за странку. И тако.

Адв. Божо Прелевић: Господин Шешељ Вас је нападао у
медијима, и доста увредљивих ствари изнео за Вас. Онда је неколико
месеци пре атентата престао то да ради. Знате ли зашто?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па не знам. Значи Шешељ он је
и даље остао добар са Душаном Спасојевићем. После Душан Спасојевић
је пренео контакте са Легијом и са Шешељом. Значи ту је и Пана био.
Сад шта је ту и како је било не знам.

Председник већа: Изволите адв. Рајко Даниловић.



37

Адв. Рајко Даниловић: После извесног времена сведок је у
јавности преко разних медија објавио неке ствари које су наравно
изазвале капмању и полемику. Да ли зна ко је организовао кампању
против њега приказујући га као вођу сурчинског клана? Затим
Спасојевић и ове као део сурчинског клана и тако даље. Да ли има он
сазнања? И ако их има које врсте су та сазнања?

Сведок сарадник Љубиша Буха: По мени је то Душан
Спасојевић организовао. Јер знам раније кад је давао оно за Јуру кад је
Јура био рањен, да је давао у «Сведоку» те текстове и да је давао
текстове у «Идентитету». Знам да је то имао преко Градише Катића. Па
сад ко је ту давао, шта је давао то не знам.

Суд доноси

Р ЕШ ЕЊ Е

Прекида се главни претрес ради одмора у трајању од 30 
минута.

НАСТАВАК ГЛАВНОГ ПРЕТРЕСА У 12,38 ЧАСОВА

Председник већа: Констатује се да је приступио адв. Александар
Зарић.

Нека приступи сведок сарадник Љубиша Буха ради наставка
његовог саслушања постављањем питања од стране бранилаца
окривљених и окривљених.

Адв. Слободан Миливојевић: Судија ја због прегледа морам да
напустим у 14,00 часова.

Председник већа: Добро. То констатујемо као чињеницу.

Право на постављање питања сведоку сараднику Љубиши Бухи
има бранилац адв. Слободан Миливојевић. Изволите.

Адв. Слободан Миливојевић: Немам питања за сада. Хвала.
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Председник већа: Право на питање има адв.Момчило Булатовић.

Адв. Момчило Булатовић: Захваљујем судија. Ја бих почео од
овог дела о коме је господин Буха говорио о његовом тровању и о
његовом лечењу. Где се он лечио?

Сведок сарадник Љубиша Буха: На ВМА.

Адв. Момчило Булатовић: Да ли га је неко обезбеђивао на ВМА
и ако јесте ко?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Обезбеђивало ме је обезбеђење
војно.

Адв. Момчило Булатовић: Да ли га је неко од чланова ове групе
Душана Спасојевића и Душан Спасојевић посећивао на ВМА?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Јесте посећивао ме је Душан
Спасојевић и они сви. Чак Душан Спасојевић је једног доктора ударио
кад је чуо као да сам мртав.

Адв.Момчило Булатовић: Да ли је господин Буха имао контакте
са људима из политике или политичког врха, из оне власти пре 5. 
октобра и ако јесте са ким?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Нисам имао са никим. Једино са
Шешељом то што сам играо шах.

Адв.Момчило Булатовић: Да ли је са некима из политичког врха
власти која је дошла 5. октобра имао контакте и ако јесте са ким?

Сведок сарадник Љубиша Буха: После 5. октобра ја сам кум
Драгољубу Марковићу. А код њега је долазио и Зоран Ђинђић. Ту су
биле и славе и прославе рођендана и ту смо били заједно. Никад ништа
нисам причао ни са ким насамо. Увек је ту било друштво.

Адв. Момчило Булатовић: Да ли то значи да је имао контакте и
са покојним Премијером, на тим прославама?

Председник већа: И које врсте контаката?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Имали смо тако заједничко
причање. Нисам имао његов број телефона нити ништа. Значи нисмо
имали ни тему. Углавном уопште сви што су причали.
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Адв. Момчило Булатовић: Судија, какви су односи између
господина Драгољуба Марковића кога је поменуо данас сведок и
покојног Премијера др. Зорана Ђинђића били?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Кумовски.

Адв. Момчило Булатовић: Да ли је некада сведок ишао у Владу
Републике Србије?

Председник већа: У зграду Владе.

Адв.Момчило Булатовић: У зграду Владе да.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Не сећам се.

Адв. Момчило Булатовић: Сада судија, ови контакти са људима
из Управе за борбу против организованог криминала Милетом
Новаковићем и овим Родољубом Миловићем. Када је он добио
информацију ову коју је пренео да људи из политичког врха не дају да се
ова група похапси приликом првог разговора, другог, трећег или
четвртог? Ако сам разумео било је четири разговора.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Три виђења је било. Били су
разговори свакодневни телефоном. Сваки дан или други дан мобилним
телефоном, три пута сам био. На сва три пута су ми рекли да не могу да
раде из политичких разлога. Политика не може да се договори.

Адв. Момчило Булатовић: Да ли му је евентуално пренето ко је
то из политичког врха ко не може, ко опструира у том политичком врху?
Да ли му је речено неко име или било шта?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Адв. Момчило Булатовић: Да ли је он евентуално питао о чему
се ради?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Нисам питао.

Адв. Момчило Булатовић: Какав је његов контакт и однос са
Драгољубом Марковићем?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Добар. И даље смо и добрим
односима.

Председник већа: Које врсте је то контаката? Да ли је пословни,
пријатељски?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Пријатељски.

Адв. Момчило Булатовић: Да ли је некада, да ли је сведоку
познато, да су се негде у Сурчину, конкретно да ли код њега, су се
налазили људи из политичког врха, после 5. октобра? На неким
састанцима? Ван ових прослава, рођендана и тако даље.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Адв. Момчило Булатовић: Да ли му је познато евентуално да је
таквих контаката било код Драгољуба Марковића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па било је контаката. Долазили
су доле. Нон стоп су долазили. Сад не знам тачно.

Адв. Момчило Булатовић: Судија, сведок је рекао да он има
информацију, да је добио информацију, објаснио је да је Душан
Спасојевић био такав који је у току дана убијао по 7,8 људи и то. Па је
једном приликом чуо и то да треба убити Зорана Ђинђића. Пошто је знао
каква је група у питању, већ има сазнања за многа убиства, за многе
отмице, дели се новац од Мишковићеве отмице, код њега и све то. Да ли
је евентуално било шта о томе говорио Драгољубу Марковићу?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Нисам говорио.

Адв. Момчило Булатовић: Да ли је сведок у овом периоду од 6., 
7. августа 2002. године до 19. марта 2003. године, када је био у
иностранству, имао контакт са било ким из политичког врха?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Нисам са никим осим са
Милетом Новаковићем.

Адв. Момчило Булатовић: Да ли се чуо са Драгољубом
Марковићем у том периоду?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Јесам.
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Адв. Момчило Булатовић: Да ли га је евентуално упозорио на
ово што се дешава. Односно питање кратко. Да ли је Драгољуб
Марковић знао да господин Буха има контакте са људима из Управе за
организовани криминал и поводом чега ако је знао? Да ли је био упознат
са тим?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па не знам да ли је био упознат
са тим. Али онако причали смо о фамилиији уопште.

Председник већа: Да ли је у тим разговорима било помена или
било којих разговора везано за Ваш положај тада, и да ли је он знао да
сте Ви били уцењени?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па не знам да ли је он знао али
ја сам чуо преко мог другара, да су већ били код Драгољуба Марковића,
Душан Спасојевић и ови и већ да су му претили што се тиче мене. Тако
да сам ја знао да Брацановић слуша све телефонске разговоре па нисам
уопште хтео да било шта причам са њим на ту тему. Само значи причали
смо породично.

Адв. Момчило Булатовић: Судија, још само једно питање за
сведока. Ако је већ имао такве контакте добре са господином
Марковићем, а господин Марковић је кум покојног Премијера др.
Зорана Ђинђића, зашто га није упозорио на ово, да каже људи постоји
криминална група, радим са Управом за организовани криминал, имају
контакте а из власти неко, не да да се хапси. Да види ко то не да?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па ја нисам то уопште
Драгољубу говорио. Ја сам Милету Новаковићу то све говорио. Пошто
сам знао већ да Миле Новаковић је човек који не узима тад паре и једини
човек који је кренуо против њих за отмице и који их је ставио у затвор за
отмице. И онда сам се обратио Милету Новаковићу и нисам знао коме
другом да се обратим, не знам ко је њихов човек. Ко јесте ко није.

Адв. Момчило Булатовић: Поставио бих још само једно питање.
Ако сведок може да одговори, ако хоће да одговори. Како је њега звао
Душан Спасојевић?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Звао ме је по надимку и по
имену.

Председник већа: Који је то надимак?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Чуме. Некад ме је звао Бато,
Батице. Ја њега исто Бато, Батице.

Адв.Момчило Булатовић: Хвала судија. Питања више немам.

Председник већа: Право на питања има адв. Ненад Вукасовић.

Адв. Ненад Вукасовић: Хвала господине председниче. Ја бих
имао неколико питања за сведока сарадника. Прво моје питање би било,
да ли сведок сарадник може да нам каже, да ли је био а ако јесте где и у
којој организованој групи или клану је припадао?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја сам то оставио то суд нека
одлучи да ли сам припадао.

Адв. Ненад Вукасовић: Мене интересује за мишљење сведока,
њега лично. Сад шта ће суд одлучити то је једноставно нешто што је
процедурално и што је ствар суда. Него да ли сведок сам по себи, за себе
може да каже да ли је припадао неком клану а ако јесте ком?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја што се тиче кланова, ја не
знам уопште да сурчински клан постоји. Не знам ко су ти чланови
сурчинског клана и шта су они урадили. А сад да ли сам припадао
земунском клану. Ја сам то оставио суду да суд то одреди.

Адв. Ненад Вукасовић: Хвала. Да не идемо даље. Мислим да је
ово довољно. Пошто сведок сада каже да не зна о сурчинском клану,
односно да је припадао земунском клану, пардон, ја уз Вашу дозволу и
сагласност бих га питао да ли му је познато постојање сурчинског клана,
с обзиром да је из Сурчина пореклом, да живи тамо и да ли му је познато
постојање некакве групе или клана односно сурчинског?

Сведок сарадник Љубиша Буха:Мени није познато.

Адв. Ненад Вукасовић: Добро. Да ли је сведок живећи и радећи у
Сурчину, радио сам или је имао још људи око себе у тим некаквим
својим прво узимамо, пословним активностима? Значи да ли је живео
сам и радио сам или је имао око себе одређени број људи који су били
везани за њега по некаквом устројству, хијерархији и некаквом
наредбодавном односу?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ма не нисам. Имао сам фирму
где су били директори и где су радили.
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Адв. Ненад Вукасовић: Хвала. Следеће питање то би било за овај
део и ову групу односно овај сегмент. Да ли се, ако је сведок евентуално
бавио и да ли је вршио одређена кривична дела? Ако јесте која, са ким и
у чијем интересу, односно за кога? Да ли за себе, за друге? Ако јесте.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја ако сам вршио кривична
дела, по мени то су те регистрације кола и то све. Значи то је за мене. А
ово што се десило за Лаиновића то поново остављам суду на разматрање
да ли сам вршио, јесам или нисам.

Адв. Ненад Вукасовић: Добро. Оно што је за суд то није моје да
питам. О томе ће суд даље да расправља. Значи добро. Овај би део
завршио са овим. То је питање припадности одређене групе. Да ли
сведок може да каже, када је почела, каже да се он упознао 1996. године
или 1997. године да не бих погрешио, а молио бих њега уједно да због
грешке.... 

Председник већа: 1995., 1996. године.

Адв. Ненад Вукасовић: 1995., 1996. године се упознао са
Душаном Спасојевићем. Да ли у то време а каже да су становали у
Франца Розмана, у неком изнајмљеном стану, да ли из тога би
произилазило питање Шилерова улица, дакле зграда још није
подигнута?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Није.

Адв. Ненад Вукасовић: Да ли може да каже кад почиње да се
зида зграда у Шилеровој улици?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па после једно две године. Две,
две и по године.

Адв. Ненад Вукасовић: А како би могли, ја се извињавам, морам
преко суда да питам, овако оријентационо да прецизирам, ако је 1995. 
године се упознао, кроз две, три године, да ли би то значило 1997., 1998. 
године или касније се зида Шилерова?

Председник већа: И у чему се састојала та грађевина? Да ли су
биле куће, пословни центар?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па не знам. Она је зидана када
је Шешељ био на власти, када су продавани плацеви. Сад које године то
не знам.
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Адв. Ненад Вукасовић: А да ли може оријентационо? Не мислим
баш у детаљ, што би рекли у милиметар, али оријентационо да ли може
временски да определи од момента познанства кад почиње Шилерова да
се зида?

Сведок сарадник Љубиша Буха: После две године. Значи кад је
Шешељ продавао плацеве у Земуну па су узели они.

Адв. Ненад Вукасовић: Каже да се дружио сведок са, када су се
упознали да је то била једна врста пријатељства, са Душаном
Спасојевићем и касније упознаје Милета Луковића и остале људе,
односно те младиће, момке, из те сада већ обелодањено као групе. Да ли
може да каже где се састајао са Душаном Спасојевићем? Где су се
састајали, кад су се то дружили и ако уз Вашу дозволу да ли је Душан
Спасојевић тада долазио код њега у Сурчин?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па ја сам заједно упознао
Милета Луковића и Душана Спасојевића. Налазили смо се случајно пар
пута по граду по локалима. И ту смо почели да се дружимо и после је он
долазио до мене до локала. Ја сам пар пута свраћао код њега у Земун.
После је он једно време био изнајмио један кафић у Земуну у насељу
Саве Ковачевић. Изнајмио је у кирију па је ту држао. Ту смо пар пута
долазили и тако.

Председник већа: Даље нам одговорите место где сте се
сусретали и колико је то временски било то дружење? Да ли је то било
континуирано, свакодневно дружење?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па није свакодневно дружење
али некад се видимо два, три дана узастопце, некада се не видимо два,
три дана па поново се видимо дан, сутра се не видимо па се прекосутра
видимо и тако. Виђали смо се код мене у локалу. Долазили су до мене
кући. Ја сам одлазио код њих кући. У стан у Франца Розмана. После кад
су почели да раде ту кућу помагао сам им тамо око те куће и тако.

Адв. Ненад Вукасовић: Следеће питање. Морао бих да се вратим
само за један секунд. Односно за један тренутак. Када је на моје питање
сведок одговорио да ако се то сматра да се бавио некаквим криминалним
радњама, односно кривичним делима у смислу препродаје кола, и шта је
већ ту рађено са тим папирима. Да ли је то радио сам или је радио са
одређеним бројем људи, евентуално некаквом групом?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Ја сам то радио сам. То су
се регистрације радиле у Белом Манастиру. Онда сам повезао Душана
Спасојевића и Милета Луковића. Они су исто ишли тамо и радили
регистрације. То су регистрације биле кола.

Адв. Ненад Вукасовић: Добро. Да ли сведок уколико му је
познато, да ли може да каже, да ли познаје из круга људи, везаних око
Душана Спасојевића и Милета Луковића, човека по имену Ђура
Мутави? Да ли га познаје, да ли је имао прилике да га упозна, да га види,
да ли зна ко је то?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Знам.

Председник већа: Ко је то?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па он је имао раније проблем са
Душаном па је био отет. Па је био пуштен. После су они радили заједно
и он је у задње време био нон стоп код Душана.

Адв. Ненад Вукасовић: Добро. Јел то његово право име или...

Председник већа: Надимак?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Надимак. Надимак.

Адв. Ненад Вукасовић: А како му је право име?

Председник већа: Да ли знате?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не знам. Сувајџић.

Председник већа: Реците нам да ли сте га Ви тако ословљавали
или било ко из групе?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па не. Ђура. Нико га није
Мутави. Ђура Мутави а ословљава се Ђура Мутави кад није ту.

Адв. Ненад Вукасовић: Кад није ту, да ли сведок евентуално,
уколико му је познато, може да каже због чега су га ословљавали са
Мутави? Дакле, избегавало се да се то говори у његовом присуству, али
кад није ту, уколико му је познато, да ли може рећи зашто су га звали
Мутави?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па зато што муца.
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Адв. Ненад Вукасовић: Следеће питање би моје било, за ово ипак
морам да затражим Вашу сагласност. Јесте у контексту предмета, можда
ће евентуално на први поглед изгледати да излазим изван оквира
предмета, али је сигурно везано за предмет. Да ли сведок може да
одговори, с обзиром на податке које смо добили током овог суђења, да је
његов капитал био 50 милиона марака? Да ли је његов капитал био 50 
милиона марака?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па не знам колики је мој
капитал. Ја сам све те машине узимао на лизинг. Те мени машине нису
ни отплаћене.

Адв. Ненад Вукасовић: Ја не говорим о лизингу, зато што лизинг
је нешто што добијамо тек када се заврши уговор о лизингу. Него
говорим конкретно о капиталу, то подразумева да имамо нешто чиме
можемо да баратамо. Било да је у некретнинама, било у новцу, да ли би
то био износ од 50 милиона, око 50 милиона марака?

Председник већа: И то се односи на 2000. годину.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Адв. Ненад Вукасовић: Добро. Претпостављам Ви знате због
чега сам ово питао а нема разлога да сведоку објашњавам. Моје следеће
питање би било, да ли је сведок сарадник био у то време у земљи, а
прецизираћу на који временски период мислим, када је Душан
Спасојевић ухапшен у Паризу? Да ли је тада сведок сарадник био у тада
се још звала Југославија?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Јесам. Био сам. Само ја још ако
могу за ово претходно питање. Ја немам капитала мог. Значи то једино
ако је обрачунавано све од тих машина. Значи то мени није исплаћено
ништа од тих машина. Па ако се то случајно сабира. Ја никад у животу
нисам имао толики капитал.

Адв. Ненад Вукасовић: Не. Ја на машине нисам ни мислио
приликом овога. То знате уосталом да сад немамо разлога да отварамо
тај део приче. Значи следеће питање је било да ли је био у земљи?

Председник већа: Јесте.

Адв. Ненад Вукасовић: Каже да јесте. Да ли је био у земљи када
је Душан Спасојевић испоручен тада Југославији и депортован у
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Окружни затвор у Београду, односно у Централни затвор како га
зовемо?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја мислим да јесам.

Адв. Ненад Вукасовић: Да ли је у то време, односи са Душаном
Спасојевићем и сведока сарадника су? Какви су тада били у то време?
Да ли су још увек били пријатељски?

Председник већа: Док је боравио у притвору?

Адв. Ненад Вукасовић: Не. Говорим тај период времена. Одлазак
у притвор, можда нису могли физички да се виде, али како доживљава
тај период свога односа са човеком, зато што је он у притвору? Можете
бити са неким пријатељ иако је у притвору, Боже мој, шта да радимо.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па после 5. октобра, ја сам већ
узео те моје машине. Значи све више времена сам проводио у фирми.
Радио сам. Виђали смо се али није то било толико интензивно.

Адв. Ненад Вукасовић: Не. Нисам мислио на интензинирање
сусрета. Него да ли још увек сте.... 

Председник већа: Да ли сте остали у пријатељским односима док
је Душан Спасојевић боравио у притвору?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Јесмо.

Адв. Ненад Вукасовић: Да ли је Спасојевић по изласку, с
обзиром да су били пријатељи, по изласку из притвора, не улазећи сада у
начин на који је изашао, није битан предмет ове расправе, да ли је тада
Спасојевић, ако јесте говорим, евентуално му испричао ко га је све
посећивао у Централном затвору?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Не сећам се.

Адв. Ненад Вукасовић: Да ли се сведок не сећа или не зна?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не сећам се.

Адв. Ненад Вукасовић: Добро. Не сећа се. У реду. Моје следеће
питање је, поред свих лица које је набројао током свог исказа, да сада не
понављамо из круга политичког и тако да кажем привредног врха. Каже
да је чуо да је господин Чедомир Јовановић долазио у Шилерову али да
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га лично није видео већ само да је чуо. Моје прво питање, поводом само
сада за секунд Шилерове. Да ли је чуо да је само био један пут или више
пута? Нисам схватио да ли је у питању једнина или множина долазака,
без обзира што га он није видео?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја мислим једнина. Једном.

Адв. Ненад Вукасовић: Да је био једном? Добро. Да ли је
евентуално, ако јесте, да ли може да се сети, икада са Душаном
Спасојевићем разговарао о контакту Душана Спасојевића са господином
Чедомиром Јовановићем? О разлозима доласка господина Чедомира
Јовановића у Шилерову?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја мислим да је то било у вези
побуне Црвених беретки.

Адв. Ненад Вукасовић: Добро. Следеће моје питање везано,
дакле говорим о овом сету питања за господина Чедомира Јовановића.
Да ли је господин Чедомир Јовановић долазио у Сурчин?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Долазио је код Драгољуба
Марковића.

Адв. Ненад Вукасовић: Да ли је сведок сарадник имао прилике,
ако јесте, кад и где да контактира са господином Чедомиром
Јовановићем?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па кад се случајно сретнемо
код Драгољуба Марковића.

Адв. Ненад Вукасовић: Значи случајни сусрети. Да ли, сад опет
морам уз Вашу дозволу и сагласност, да питам, да ли је у тим случајним
сусретима водио било какав разговор са господином Чедомиром
Јовановићем или је то само било поздрављање у пролазу?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па то је било поздрављање и
прича овако. Уопште прича није била о политици.

Адв. Ненад Вукасовић: Да ли је Чедомир Јовановић спомињао у
тим разговорима иако није било о политици, јер Душан Спасојевић
покојни није део политике, да ли је спомињао Душана Спасојевића
господин Чедомир Јовановић?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не сећам се.
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Адв. Ненад Вукасовић: Сведок се не сећа. Добро. Само да
погледам овде да се не бих понављао. Споменуо је током свог казивања,
за извесно лице под именом, рећи ћу које је, и за њега је рекао да је
професионални убица а чини ми се касније то везао за име Калинић
Сретко? Да ли сам у праву или не?

Председник већа: Јесте.Мићко и Бели.

Адв. Ненад Вукасовић: Да ли може да каже ко је, одакле му
сазнање да се ради о професионалном убици?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Из Душанове приче.

Адв. Ненад Вукасовић: Из Душанове приче. Добро. У следећем,
дакле у наставку свог казивања, једног момента је рекао да је то лице са
именом и презименом Сретко Калинић, било у болници од неких
повреда и да је он из Словачке сазнао за његов боравак у болници и да је
узео податке. Може ли објаснити на који начин је дошао до података да
се то лице Сретко Калинић налази у болници? Ко му је дао те податке и
како је успео из Словачке да сазна.... 

Председник већа: Не. Да ли је то рекао у Словачкој да је сазнао?

Адв. Ненад Вукасовић: Ја сам.... 

Председник већа: Добро. Разјаснићемо да не би било сугестивно
питање. Питаћемо га.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Пре него што сам био у
Словачкој Сретко Калинић је био у болници. Значи пре две године,
годину и по дана био је у болници. Ја сам нон стоп говорио Бели,
надимак и ово и оно али не знам да кажем име и презиме. И онда сам се
сетио да је био у болници на Бежанијској коси и онда сам тражио тамо и
нашао сам, пошто је био у апартманина, тамо има и даље уписано, је
уплаћено хиљаду и нешто марака, тад је било за његово лежање. Па сам
ја звао из Словачке да само сазнам име и презиме његово.

Председник већа: А само да одговорите још детаљније на ово
питање. Од кога сте сазнали да је повређен и да је био у болници сада
већ идентификовано лице окр. Сретко Калинић?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Он је био у Ургентном центру и
тамо је била лоша соба. И онда је Душан Спасојевић ме молио да нађем



50

негде апартман па смо ишли заједно на Бежанијску косу па смо нашли
апартман и уплатили па се пребацио у тај апартман ту. Значи то је био
апартман на трећем, четвртом спрату.

Председник већа: На тај начин сте сазнали.... 

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да. Да је он ту био у болници па
сам онда из Словачке звао да сазнам податке његове.

Адв. Ненад Вукасовић: Ја сад морам исто уз Вашу дозволу, али
ме нећете погрешно схватити, за тренутак ћу можда морати само да
искорачим са директног предмета овога данашњег суђења, а то је, да ли
му је познато, везано за Будву, зато што је једног момента, бар како сам
ја записао, да је Брацановић директно сачекао Душана Спасојевића по
повратку из Црне Горе. Да ли та реченица коју је рекао, уколико је
сагласан са тим да је рекао такву реченицу, да ли се то односи или везује
за покушај атентата на Вука Драшковића у Будви?

Сведок сарадник Љубиша Буха: То се везива. Душан је ишао да
даје изјаву касније у Црну Гору. Па кад је дао изјаву Брацановић га је,
сви смо га чекали горе на аеродрому а Брацановић га је довео. Провео га
кроз аеродром.

Председник већа: Ради разјашњења. Када сте помињали Будву, да
ли се то односило на покушај убиства Вука Драшковића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да. Али Душан је ишао доле да
даје изјаву. Па кад се враћао кад је давао изјаву.

Адв. Ненад Вукасовић: Ако дозволите. Само једно једино питање
везано за овај део и вратићу се поново на предмет расправе. Да ли му је
Душан Спасојевић евентуално причао због чега он иде у Будву? Одакле
то да Душан Спасојевић иде у Будву да даје изјаву? Да ли уопште има
таквих сазнања? Због чега је баш Душан Спасојевић ишао у Будву?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па зато што су њега
осумњичили за то, зато што су похватали те телефонске разговоре. Он је
био једно време пријављен у Црној Гори и имао је мобилни телефон на
своје име. И с тог телефона је зват мој мобилни. И чак са тог телефона је
зват и од Маје Петошевић из Сурчина, од Милета Луковића девојка. И
она је чак звата са тог броја и тако су дошли до тога.

Адв. Ненад Вукасовић: Занима ме какав је био однос сведока
сарадника поводом догађаја, мораћу мало да преформулишем, да
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скратим питање. Однос према 5. октобру. Где се тада налазио сведок
сарадник 5. октобра у смислу ових демонстрација односно догађања у
граду?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Био сам са Душаном. Били смо
сви у Београду. У Београду су сви били. Чак смо пар пута били и у
Скупштини.

Адв. Ненад Вукасовић: Значи да ли ово могу да схватим да су
били на лицу места?Мислим у граду.

Сведок сарадник Љубиша Буха: У граду смо били. Па сви су
били у граду. Кога год сам познавао, сви су били у граду.

Адв. Ненад Вукасовић: Да ли може да нам каже поводом тих
догађаја, да ли је било каквих контаката пре тог 5. октобра у смислу како
долази до тога? Да ли су спонтано отишли или је то било организовано
или по неком договору или већ некаквом разговору или молби, како год
хоћемо. Рецимо да ли је било спонтано излазак тај 5. октобра као део
многих који су изашли 5. октобра или су имали одређене евентуално и
задатке?

Сведок сарадник Љубиша Буха: За те задатке не знам. Значи ја
сам изашао пошто су сви излазили.

Председник већа: Као демонстрант?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па да. Значи излазили смо ту.
Било је доста ту људи.

Адв. Ненад Вукасовић:А Душан Спасојевић?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па и он је ту био. Сви су били.
Кога год сам знао, сви су били тамо. Значи то је било пуно, крцато.

Адв. Ненад Вукасовић: Да ли је било контаката са Милорадом
Улемеком Луковићем Легијом пре 5. октобра и да ли је било каквих
разговора везано за 5. октобар у смислу постављања групе Душана
Спасојевића и евентуално сведока сарадника?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не знам.

Адв. Ненад Вукасовић: Онда нема разлога даље и да питам.
Следеће моје питање би било, пошто је рекао да, тако сам ја бар записао,
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да после 5. октобра ови из клана, уопште сви, нико није могао да ступи
у контакт са др. Зораном Ђинђићем, чак ни телефонским путем. Да ли
му је можда познато, да ли је, ако је, значи да ли му је уопште шта
познато, да ли је ишао контакт преко неког другог, у смислу од Владе
према њима? Ако они нису могли да имају директну телефонску везу,
контакт, линију са Премијером Зораном Ђинђићем. Да ли су имали
контакт везу са неким другим у оквиру окружења др. Зорана Ђинђића?

Председник већа: Само прецизирајте у односу на кога, кад сте
рекли.... 

Адв. Ненад Вукасовић: Ако ме већ питате, рећи ћу отворено на
кога мислим, због посета...

Председник већа: Не. Не питам за то. Него само ради
прецизирања, кад сте рекли њих, према њима да је неко имао контакт
директно из власти.

Адв. Ненад Вукасовић: Говорим о Милораду Луковићу Легији и
говорим о Душану Спасојевићу, па и о самом сведоку.

Председник већа: Ради разјашњења.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Душан Спасојевић ми је рекао
да Легија не може ни телефонски контакт да направи са Зораном
Ђинђићем. Значи Душан ми је рекао. Није ми рекао за њега него за
Легију. Да Легија више не може ни телефонски контакт да направи.

Адв. Ненад Вукасовић: Да ли је уз Вашу дозволу, само да се ово
питање појасни. Дакле, од 5. октобра па на даље, никакав контакт више
Милорад Луковић Легија нема са др. Зораном Ђинђићем или са било
киме из власти? Не могу да схватим, нисам разумео...

Председник већа: Добро. Не можете сада коментарисати на тај
начин.

Адв. Ненад Вукасовић: Не коментаришем. Само да разјаснимо.

Председник већа: Не можете. Већ тврдњу једну износите која
није део сведочења сведока сарадника него је друго питање, може се
преформулисати. Дакле, да ли су имали контакте? Ко је остваривао
контакте? Да ли Душан Спасојевић или Милорад Луковић? Да ли су ти
контакти одржавани службено или приватно и до када евентуално су
трајали? Изволите.
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Сведок сарадник Љубиша Буха: То не знам. Значи уопште не
знам. Само знам да ми је Душан причао да су покушавали преко
Зорановог обезбеђења преко неког да ступе у контакт. Да је Легија
покушао да ступи у контакт са Зораном, да није могао. Сад не знам да ли
су имали и са ким су имали контакт.

Адв. Ненад Вукасовић: Добро. Следеће моје питање би било, да
ли би могао сведок сарадник да нам одговори везано за покојног
генерала Буху, рећи ћу зашто. Да ли ту постоји одређена породична
односно сродничка веза с обзиром на презиме?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па постоји, али то је шесто,
седмо, осмо колено. Све Бухе су рођаци. Значи има књига. У књиги сви
смо рођаци.

Адв. Ненад Вукасовић: Слажем се. Ја сам ту књигу погледао зато
и питам. Да ли би уз Вашу дозволу сведок могао да објасни своју
блискост, евентуално у односу на ту породичну релацију, а овде су а
имајући у виду положај на коме се налазио генерал Буха. Да ли су се
познавали, да ли су контактирали и у којој су то вези били, ако јесу, прво
да ли су се познавали, да ли су контактирали без обзира на растојање у
породичном...? 

Сведок сарадник Љубиша Буха: Нисмо контактирали.

Адв. Ненад Вукасовић: А да ли се познавао са њим?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па видео сам га 5. октобра.

Адв. Ненад Вукасовић: Добро. Пре 5. октобра никада није видео?

Председник већа: Да ли сте га раније видели?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Адв. Ненад Вукасовић: Значи само 5. октобра?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Чуо сам да је начелник тада био
у Сопоту Буха неки али не знам.

Адв. Ненад Вукасовић: Следеће моје питање и ја ћу завршавати
што се тиче мене. Занима ме период тај када долази до тог, тако да
назовемо тог несрећног случаја, покушаја тровања његовог од стране
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супруге преко сока и то све како се то све дешавало. И по повратку
сведока сарадника са ВМА са лечења, не затиче супругу кући. У мојим
белешкама стоји да је рекао да три месеца није знао шта је са њом. Моје
би питање било. Да ли је предузимао мере у смислу проналажења своје
супруге, ако јесте преко кога, коме се обратио званично или незванично?
Ако је званично преко кога? Односно да ли је дат захтев за некаквом
врстом потраге за супругом?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Она је мене пети, шести дан
окренула телефоном. Или седми, осми, кад сам ја био у болници. Пошто
ја са другом женом имам двоје деце. И рекла ми је преко телефона као у
том смислу јебаћу ти мајку, јел сам ти ја родила ретардирану децу да ти
идеш по селу и правиш другима децу. После тога Душан Спасојевић
долази код мене и каже дај молим те, и Легија те моли ако можеш да
нађеш жену, врати је, срамота, цео град прича да је нема. После тога,
извесно време ја зовем њену мајку и кажем њој да пријави њен нестанак.
Мени је долазила полиција кући. Приводила ме због тога. Одводила ме
на детектор лажи. На то све се сумњало да сам ја њу убио. Имали су
неке информације да сам ја њу убио и да је она нестала.

Адв. Ненад Вукасовић: У реду ово. Не желим ништа даље него
само ме занима једно. Да ли прва та три месеца, како је рекао апсолутно
не зна ништа где му се налази супруга или ово што говори да му се
јавила то је у оквиру та три месеца по изласку из болнице?

Председник већа: Не. Па рекао је после седам, осам дана. Да му
се јавила телефоном.

Адв. Ненад Вукасовић: Да му се јавила телефоном. Да ли му је
тада рекла где се налази?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Никада ми није рекла. Нити
сам ја сазнао та три месеца да се налази код њих. За та три месеца ја сам
ишао три, четири пута код Душана у Шилерову, из болнице.

Адв. Ненад Вукасовић: Добро. Претпостављам да Душан није ни
говорио Ви сте то тако и казали. И моје последње питање, можда само
још једно или два. Када и на који начин упознаје господина Милета
Новаковића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Телефонским путем сам га
упознао.

Председник већа: Да ли знате када?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Па то тада кад сам одлучио да
разоткријем ту комплетну криминалну групу. То је било значи крајем
августа и почетком септембра.

Председник већа: Које године?

Сведок сарадник Љубиша Буха: 2002. године.

Адв. Ненад Вукасовић: У реду. Контакт је остварен телефонским
путем први. Део питања и са тиме бих завршио, како је сазнао за Милета
Новаковића, односно да се обрати Милету Новаковићу, број телефона?
То ме занима, како је дошло до тога, окренуо телефон и на крају
успоставио прву комуникацију?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Окренуо сам МУП. Имам тај
број и тај локал баш његов. Па сам окренуо. Ја сам пре тога знао да је он
радио отмице. Да су покушавали на хиљаду начина да му приђу и да
нису могли да му приђу. Значи знао сам да је поштен. Онда сам одлучио
и направио сам контакт са њим.

Адв. Ненад Вукасовић: Да ли сведок може да нам каже од кога је
то знао да је Миле Новаковић поштен, да су покушали да му приђу, да је
радио отмице? Одакле му та врста сазнања за човека који ради у
министарству, зове се Миле Новаковић, кога ја и дан данас не знам како
изгледа?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па то сам сазнао и од Душана и
од свих. Јер смо тражили на доста веза и ја сам тражио на доста веза да
се помогне Душану док је био у притвору. Али Миле Новаковић је водио
тај предмет. Значи нико није могао да уђе и да каже шта има у предмету.
Што се тиче Милета Новаковића. Чак сам знао да је Душан хтео да убије
Милета Новаковића. Значи хтео је да га убије и то све, баш због тога што
није могао никако да му приђе.

Адв. Ненад Вукасовић: У реду. Ја ово све прихватам и немам
више ништа у овом делу да питам. Остаје ми даље пуно питања уз Вашу
помоћ да појасним сведоку, од кога се чује за Милета Новаковића? Ја се
извињавам.

Председник већа: Да. Питање је следеће. Да ли сте Ви.... 

Адв. Ненад Вукасовић: Да Миле Новаковић ради на отмицама, да
не може да му се приђе, да је то једина особа када је сведок сарадник
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бирао са ким ће контактирати, да би открио ствари, одлука пада не
Милета Новаковића управо због свих сазнања о том човеку у склопу
његове личности, какав је био.

Председник већа: Да ли сте Ви, на основу те приче са пок.
Душаном Спасојевићем, везано за отмицу Мишковића, знали да то ради
Миле Новаковић? И да ли сте на основу тога само сазнали да се ради о
поштеном и часном човеку који ради у МУП-у, или сте имали још неких
сазнања да би стекли поверење да се обратите њему ради разоткривања
организације?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Значи то Душан кад је био и то
одмах кад су депортовани из Париза. Они су депортовани из Париза, ја
сам одмах знао да ради Миле Новаковић. Значи моментално сам тад знао
да ради Миле Новаковић на том случају. И после тога, значи комплетно
и преко адвоката и преко свих знао сам да Миле Новаковић ради на том
случају. После Душан Спасојевић кад је изашао он је био донео одлуку
да се убије Миле Новаковић. На шта сам ја рекао што да га убијеш човек
ако ради часно и поштено за своју плату, макар знаш да ти он ради о
глави, да те хапси, боље да имаш њега, ту да знаш да ти он ради да се
пазиш, него неког другог да ставе, нећеш знати ни ко је ни шта је.

Адв. Ненад Вукасовић: И још једно бих питање само имао. Уз
Вашу дозволу када смо спомињали Сурчин, када смо спомињали
господина Драгољуба Марковића, о доласцима људи тамо. Споменуто је
да је долазио господин Чедомир Јовановић. Сведок не зна разговор и
тако даље. Да ли може да каже да ли је Чедомир Јовановић спавао код
господина Марковића у Сурчину?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не знам.

Адв. Ненад Вукасовић:Шта каже? Нисам чуо.

Председник већа: Не зна.

Адв. Ненад Вукасовић: А не зна да ли је спавао. Добро. У том
случају хвала, немам више питања.

Председник већа: Право на питања има адв. Дејан Лазаревић.
Изволите.

Адв. Дејан Лазаревић: Хвала немам питања.
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Председник већа: Даље. Право на питања има адв. Биљана
Кајганић. Изволите.

Адв. Биљана Кајганић: Сведок је рекао да у периоду када је био
у Словачкој и када је од стране Специјалног тужиоца и од Милета
Новаковића обављен разговор са њим у вези свега овога о чему је сведок
причао, да је том приликом Миле Новаковић позвао неког у Београд и да
је питао да ли могу сада да сви заједно да дођу и сведок сарадник. Па му
је том приликом тај неко одговорио да не може још 5,6 дана а да је у том
периоду се десило и убиство Зорана Ђинђића. Интересује ме да ли
сведок сарадник може да каже да ли му је познато са ким је Миле
Новаковић разговарао?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја не знам. Пошто сам био од
куће. Значи нисам видео четворо деце и то све, значи ја сам форсирао
што више да идем за Београд. Ја кад сам разговарао ја сам разговарао са
Специјалним тужиоцем. После сам питао Милета Новаковића,Миле, кад
је идем за Београд. Каже не знам видећемо као. Не зависи то од мене.
Тако ми је рекао. После другог или трећег дана рекао ми је остајеш још
овде.

Адв. Биљана Кајганић: Али он је рекао ипак да је речено не
може још 5, 6 дана.

Председник већа: Да. Али рекао је и да не зна са ким је
разговорао. Оно што сте Ви питали.

Адв. Биљана Кајганић: Молим Вас. Да не добацује адвокат. Ако
можете да опоменете да не добацује. Да ли је сведоку сараднику познато
и од кога ако је познато, да је господин Брацановић требало да пусти
информацију лажну, да је Мака се спремао да снајпером убије Зорана
Ђинђића?

Председник већа: Ко?

Адв. Биљана Кајганић: Мака. Кажу тако. Сад не знам. Жељко
Максимовић Мака. Да ли је сведоку сараднику познато нешто о томе?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Била је ту прича да као
Мака хоће. То ми је Душан причао. Значи на моје само како да кажем, на
моје само то тровање кад је било. То је већ тад била прича. У ствари
била је прича то за Бошка Буху да је то Мака. Па он је луд, ово оно. Ево
и Брацановић је као ухватио неке разговоре и снајпером треба да се
убије Премијер.
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Адв. Биљана Кајганић: Да разјаснимо једну ствар у вези доктора
анестезиолога. У записнику о саслушању сведока сарадника помиње се
Рикић и доктор Ђукић. Овде говори се сад о Рисовићу или Ристовићу.
Па бих само волела да се то разјасни. Како се зове анестезиолог?

Председник већа: Име и презиме?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па не знам. Ристовић. Рики га
зову. Значи Рики га зову. Ја сам у мом телефону имао умеморисано под
Рики. На мом телефону сам имао али знао сам да се презива Ристовић.
Тако.

Адв. Биљана Кајганић: Да ли је сведоку сараднику познато, да
ли је Сувајџић Миладин водио послове око дроге по Новом Саду? У
којем периоду и о којој количини се радило те дроге?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Познато ми је да је он држао
Нови Сад. Сад у којој количини, велику количину су радили. Он је радио
Нови Сад. Ту значи тај део је држао чак и Зрењанин. То сам чуо кроз
причу.

Адв. Биљана Кајганић: Да ли је сведоку нешто познато у вези
касета које су у Шилеровој после?

Председник већа: Није му познато каже.

Адв. Биљана Кајганић: Да ли је сведоку познато нешто о утицају
ове групе на постављење високих чиновника у МУП-у односно
конкретно начелника криминалистичке полиције у Новом Саду, и пре 5. 
октобра а и после 5. октобра, кад је постављен овај начелник
криминалистичке полиције Нови Сад?

Сведок сарадник Љубиша Буха: То не знам. Само знам за
Брацановића.

Адв. Биљана Кајганић: Добро. Хвала. Немам више питања.

Председник већа: Право на питања има адв. Александар
Ђорђевић. Изволите.

Адв. Александар Ђорђевић: После уваженог колеге Вукасовића,
мало ми је остало. Али пробаћемо неко питање. Како се зове доктор који
је дао податке о Белом или о Мићку сведоку сараднику?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Не могу да се сетим баш имена
али он је раније радио у Ургентном центру. Оперисао стомак и пребачен
је на Бежанијску косу.

Адв. Александар Ђорђевић: У каквим сте Ви односима са тим
доктором?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја сам у добрим односима. Ја
сам преко њега и са Душаном тај апартман завршио. Зато сам и њега
звао, зато што је он знао кад је и у ком временском периоду.

Адв. Александар Ђорђевић: На чему почива тај Ваш однос? Да
ли сте му нешто чинили, помагали, плаћали?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Тада је покојни Плећић био
оперисан. Он му је био оперисао жуч па смо остали добри.

Адв. Александар Ђорђевић: Реците ми да ли сте Ви непосредно
икада видели или од Белог или од Мићка чули да је извршио било какав
атентат или да је у њему учествовао и тако нешто?

Председник већа: Од њега лично?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Јесам. Једном приликом, два
пута сам га видео. Једном код Душана кући и једном у изнајмљеном
стану.

Адв. Александар Ђорђевић: Што се тиче предмета ове
оптужнице. Да ли сте икада чули нешто што се тиче предмета ове
оптужнице, овог дела, да је учествовао. Ви непосредно га видели да је
учествовао или чули од њега да је учествовао?

Председник већа: Везано за атентат.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Адв. Александар Ђорђевић: Након добијања статуса сведока
сарадника, да ли сте имали било какве контакте са Специјалним
тужиоцем или са припадницима УБПОК-а и тако. Значи кад сте добили
статус сведока сарадника?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Имао сам.
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Адв. Александар Ђорђевић: Хвала. Немам више питања.

Председник већа: Право на питања има адв. Драган Крстићевић.
Изволите.

Адв. Драган Крстићевић: Немам питања.

Председник већа: Право на питања има адв. Вељко Делибашић.

Адв. Вељко Делибашић:Мене интересује ко је Слободан Пажин?
Какву је он функцију имао? Шта је радио званично и какав је он однос
имао са групом Душана Спасојевића односно да ли је радио за ту групу
неке послове? И ако јесте које?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Он је радио за ту групу. Све
информације које је добијао у «29.-ом» он је њима преносио. За сва
убиства их је саветовао. Значи узео је паре од отмице за Мишковића.
Значи ишли су кући. Узели су му плац поред њега. Поред Душана
Спасојевића и те куће. Кад је узет њему од Шешеља исто пола је он
платио а пола Кум. Значи он је радио тада, био је инспектор. После тога
је напредовао да буде заменик начелника за убиства. После тога је
нашао мени дрогу и оружје које ми је подметнуто. Треба проверити да
ли је он вршио увиђај.

Адв. Вељко Делибашић: Сведок је споменуо да је имао неку
улогу у убиству Бранислава Лаиновића. У најкраће ако може да објасни
како је дошло до тога да.... 

Председник већа: То ће бити предмет колега у раздвојеном
кривичном поступку.

Адв. Вељко Делибашић: Интересује ме ко је Буца Ђурић?
Споменуо га је сведок малопре.Шта је он био по функцији и какву је он
улогу имао везано за групу Душана Спасојевића?

Председник већа: Улогу је објаснио само да објасни сада ко је.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Он је био градски секретар
Београда.

Адв. Вељко Делибашић: За шта градски секретар?

Сведок сарадник Љубиша Буха: За полицију.
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Адв. Вељко Делибашић: За унутрашње послове?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па за у полицији. Градски
секретар као што је био Бошко Буха.

Адв. Вељко Делибашић: Кад је сведок први пут сазнао да Душан
Спасојевић тргује са дрогом. Због чега то није пријавио полицији?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Био сам добар са њим.

Адв. Вељко Делибашић: А кад је први пут чуо да је овај почео да
убија, па да отима људе. Због чега то није пријавио?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па већ кад је почео да отима
људе, то је било сулудо тада пријављивати. Ко год би шта, погинуо би.
А ја кад сам видео то све шта је и кад су ми упропастили фамилију и то
све ја сам се онда одлучио да то разоткријем.

Адв. Вељко Делибашић: Објаснио је сведок када је први пут
побегао у иностранство. Па на позив Новаковића када је кренуо за
Југославију да је он ризиковао и дошао у Југославију. Да ли може да нам
објасни шта је он то ризиковао?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па ризиковао зато што сам знао
да ће да ме убију. Да ме траже да ме убију.

Адв. Вељко Делибашић: Да ли група Душана Спасојевића ишла
на ратише на Косово и ако је ишла преко које службе се то
организовало?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Душан Спасојевић је ишао на
пограницу доле где је Медвеђа а ту је био Сретко Калинић, био је Миле
Луковић, били су још ови остали. Сад тачно не знам поименице тачно ко
је био. Значи били су доле кратко време. И после тога су се вратили.

Председник већа: Да ли су били на Косову и Метохији за време
рата?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не знам да ли су били али то је
тај био погранични део Медвеђа. Сад не знам тачно да ли су били и
колико су били, не знам.

Адв. Вељко Делибашић: Тај одлазак на Косово Душана са
његовом групом. Да ли је.... 
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Председник већа: Немојте то тврдити колега зато што то није
рекао сведок сарадник. Погрешно сте га разумели. Рекао је да је био око
Медвеђе а да ли је био на Косову и Метохији на изричито питање, није
рекао.

Адв. Вељко Делибашић: Погранични тај део. Сад не знам да ли је
то на Медвеђи или на Косову. Не знам на којој је територији било.

Председник већа: Па каже. Не можете поћи од нечега што није
тачно.

Адв. Вељко Делибашић: У тај погранични део Медвеђе, тамо где
су били. Да ли су отишли самоиницијативно или је то било преко неке
државне службе? И ако јесте преко које државне службе?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не знам.

Адв. Вељко Делибашић: Немам више питања. Хвала.

Председник већа: Право на питања има адв. Горан Петронијевић.

Адв. Горан Петронијевић: Захваљујем судија. Да ли сведок може
да се изјасни да ли је опт. Сашу Пејаковића виђао у Сурчину и када?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па виђао сам га у више наврата.

Председник већа: Да ли је био у Сурчину?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Виђао сам га. Он је био код
Душана Спасојевића у обезбеђењу и био је код Чедомира Јовановића у
обезбеђењу.

Адв. Горан Петронијевић: Хвала. Ја ћу поставити једно
децидирано питање које је колега Вукасовић покушао али нисмо добили
одговор на то. Ја ћу га поставити а Ви одлучите о томе. Да ли сведок
може децидирано да се изјасни да ли је он у било ком периоду а ако
јесте у ком периоду био члан Спасојевићеве криминалне групе?

Председник већа: Чули сте.

Адв. Горан Петронијевић: Стварно нисам чуо. Није, јесте?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја сам већ одговорио на то
питање.

Адв. Горан Петронијевић: Ја стварно не знам шта је сведок
одговорио. Ја бих молио да то понови или евентуално да се предочи тај
транскрипт.

Председник већа:Можете да поновите.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја сам то оставио да ће суд да
одреди да ли сам био. Јесам или нисам. То ће на суду да установе да ли
сам био члан те групе. Јесам или нисам.

Адв. Горан Петронијевић: Судија, сведок се изјаснио овде о свом
познанству односно о почецима свог познанства са Луковићем и
Спасојевићем. Ту има малих несагласности са оним из претходног
поступка али су оне клизног карактера тако да их не сматрам
супротностима. Тако да нећу то предочавати. Значи 1995., 1996. 1997. 
године. Те три године су у оптицају. Ако сам добро разумео. Сад је
прецизирано 1995., 1996. година. Узмимо да је то тако. Можемо ли да
узмемо да је то тако?

Председник већа: Тако је рекао сведок сарадник. Немамо шта да
узимамо.

Адв. Горан Петронијевић: Хвала. Сведок се изјашњавао о стању,
материјалном стању, материјалном статусу Луковића и Спасојевића у
време када су се они упознали. Сведок је рекао да им је дао посао у
Белом Манастиру и да су од тога почели. Питање које се односи
конкретно на тај период је да ли је сведок у том периоду дакле, тачно
1996. године, имао аутомобил марке «Порше карера» црвене боје?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не знам.

Адв. Горан Петронијевић: На Вас се односи не на Спасојевића и
Луковића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја «Порше кареру» нисам имао
црвени никад.

Адв. Горан Петронијевић: Никад. Да ли Вам је познато да су
Спасојевић и Луковић 1996. године ухапшени и приведени одељењу
унутрашњих послова у Медвеђи са аутомобилом «Порше карера» црвене
боје?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Јесте. Јесу. То је био «Порше»
црне боје који је био слупан па је мењана шасија, шкољка.

Адв. Горан Петронијевић: Можете ли да нам кажете нешто о
томе?Што Вам је познато. Или само знате о том догађају толико?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па знам доле да су били
приведени за то и знам да је био ту проблем за неку регистрацију јер
такса нека није била плаћена. Они су као уплатили таксу а као у
предмету није нађена такса па је поништена та регистрација и ауто је
одузет.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли Вам је познато на који начин су
пуштени из полиције том приликом?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли сте имали контакта са њима тог
дана када су они пуштени из полиције?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Адв. Горан Петронијевић: Хвала. Сведок је овде поменуо да је
Милету Новаковићу у једном од ових њихових разговора дао
материјалне доказе чиме га је уверио о организацији, начину обављања
односно вршења кривичних дела, тешког злочина од стране ове групе.
Да ли може сведок да нам појасни то. Какве материјалне доказе је он
дао?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па већином што сам знао која
су убиства урађена. Рекао сам које су телефоне користили. Кад је на
пример 064 телефон био увек. Да би се активирао телефон требало је да
се окрене неки број. А већином они су окрећали 011 955 или 95 које је
тачно време. Они су то окрећали. По томе још и доста тих ситница сам
дао где видим да је он одмах схватио да је то то све. Значи још у пар
случајева у тим предметима. Чак ту има са којим су аутом били. То што
сам знао. Које оружје, из ког је убијено и тако.

Адв. Горан Петронијевић: Ако сам разумео указао је на
материјалне доказе.

Председник већа: Добро. То је питање тумачења.
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Адв. Горан Петронијевић: Прецизно је рекао давао сам им
материјалне доказе. Ја сам хтео да питам који су то материјални докази.
У време када је сведок упознао Спасојевића и Луковића, овде се
изјаснио да се он бавио легалним пословима или послом око
регистрације па је сад опет питање тумачења, да ли је легалан или
нелегалан. Да ли се бавио неким другим послом у том периоду и у
периоду од познанства са Луковићем и Спасојевићем па на овамо, до
читавих ових догађаја?

Сведок сарадник Љубиша Буха: 1991. године сам имао фирму
«Лоу кик». Радио сам пиво у Београдској индустрији пива. То може да
се провери. После тога сам отворио фирму «Голд риц», па сам отворио
другу фирму у Белом Манастиру и онда сам кренуо да радим те
регистрације пошто је био то уносан посао.

Адв. Горан Петронијевић: Само 1997. година. Значи пре тога не.
Значи после 1997. године.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Отворио сам фирму
«Монте......» у Црној Гори.

Председник већа: Којом делатношћу сте се бавили?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па камиони, превоз. Углавном
тамо региструјем четири, пет камиона.

Председник већа: Даље.

Сведок сарадник Љубиша Буха: После тога сам кренуо ову
фирму за путеве. После 2000. године.

Адв. Горан Петронијевић: Када је почела та фирма за путеве да
ради?

Сведок сарадник Љубиша Буха: После 5. октобра, седам, осам
месеци.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли је то била конкретно Ваша
фирма или сте имали...Да ли сте Ви били искључиви власник?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. То је фирма моја и моје
жене. И на њој се водила фирма.
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Адв. Горан Петронијевић: Судија, сведок је у више наврата
поменуо везе Душана Спасојевића са државном безбедношћу.
Конкретно са Брацановићем и Радомиром Марковићем. Моје питање
је...И поменуо је да је у више наврата Спасојевића возио на Институт за
безбедност где се он виђао са Радомиром Марковићем. Дакле, питање је
да ли је сведок у било ком од својих одлазака непосредно видео или
неким другим чулом опажања, чуо разговор између Спасојевића и
Радомира Марковића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Никад нисам видео у
животу Радета Марковића уживо. Само знам Душан шта ми је причао.

Адв. Горан Петронијевић: Значи све ово што сте изнели то је оно
што Вам је Душан причао?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да.

Адв. Горан Петронијевић: Хвала. Да ли може сведок да
прецизира у ком периоду је возио Спасојевића код Радомира
Марковића? Рекао је 7, 8, 10 пута.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па значи то је после Ибарске
магистрале. Кад се десило, ја сам тада имао блиндирани ауто па сам га
возио.

Адв. Горан Петронијевић: Можете ли временски да
прецизирате?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не могу.

Адв. Горан Петронијевић: Ибарска магистрала се догодила 1999. 
године, 3. октобра, ако могу да помогнем.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па после тога можда месец, два,
три, пет, шест, не знам. Нисам сигуран.

Адв. Горан Петронијевић: Тад сте га први пут возили или сте га
тада уопште возили?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. У том периоду сам га возио
први пут. Па сад не знам тачно временски. После Ибарске магистрале.
После пар месеци сам га возио први пут. И после тога сам га возио још
пар пута. Значи 7,8 можда 10 пута сам га возио.
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Адв. Горан Петронијевић: До када? До ког периода?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па скоро до смене те власти.
Сад да ли је било некад за месец дана, некад два, три тако. И кад смо се
задесили некад хитно га зову као мора да иде хитно на Институт
безбедности. Код мене је у кафићу. Ја седнем у ауто и одвезем га.
Сачекам га. Он се врати и онда прича шта је било.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли је сведоку познато да је још
неко возио Спасојевића код Радомира Марковића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Легија га је возио и сам је ишао
пар пута.Мислим то што знам. Не пар пута више пута.

Адв. Горан Петронијевић: Због чега је, по његовом виђењу,
Спасојевић управо тражио да га он вози на Институт безбедности?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па зато што сам имао
блиндирани ауто. Тад он није имао и пар пута се задесио код мене у
локалу.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли је он касније имао блиндиране
аутомобиле?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Јесте.

Адв. Горан Петронијевић: Од када?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па пре 5. октобра. Можда пар
месеци. Два, три, четири, пет. Ја сам му тад узео «Пежоа» и дао сам му
«Пежоа» блиндираног јер да га ја више не возим. Нон стоп је било вози
ме овамо, вози ме горе, вози ме доле. Ја сам узео «Пежоа» и дао сам му
свог да се користи са тим аутом.

Адв. Горан Петронијевић: Блиндирани?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли је имао неке друге блиндиране
аутомобиле?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Имао је «Мерцедеса» и пар пута
сам га видео у «БМВ».  
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Адв. Горан Петронијевић: Да ли сведок може да се изјасни да ли
је после 5. октобра одлазио на Институт безбедности? Ако је одлазио
колико пута и евентуално код кога?

Председник већа: Ко?

Адв. Горан Петронијевић: Сведок сарадник.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Не могу да се сетим.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли то значи да после 5. октобра не
може да се сети да ли је био на Институту безбедности? Ако сам добро
разумео.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да.

Адв. Горан Петронијевић: Конкретно питање. Да ли сте са
господином Чедомиром Јовановићем одлазили на Институт
безбедности?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја се не сећам.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли познајете тада помоћника
начелника сада државне безбедности Зорана Мијатовића?

Председник већа: Да ли познајете Зорана Мијатовића тада
заменика начелника Ресора државне безбедности?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Зорана Мијатовића знам. 1995., 
1996. године сам га упознао. Једном сам га тад видео.

Адв. Горан Петронијевић: И више се никада нисте видели?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не сећам се да сам се видео са
њим.

Адв. Горан Петронијевић: Судија, сведок је овде помињао новац
од отмице. Потанко је објаснио и пред истражним судијом и овде. Не
бих о томе дубио. Питање за сведока. Да ли зна где је тај новац био
закопан пре него што је донет?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Знам из приче. У шумици ту
код ауто пута код Грмеча.
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Адв. Горан Петронијевић: Код Грмеча је ли тако?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да. То мислим. То је из приче
сад не могу да будем сигуран 100%. 

Адв. Горан Петронијевић: Следеће питање. Какво је његово
објашњење, због чега би након откопавања новца тај новац донели код
њега, да се тамо броји?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па донели су зато што је Легија
узео пола одмах на лицу места су узели пола а пола је узео Душан
Спасојевић и да су се они растали сви.

Адв. Горан Петронијевић: Нисам разумео морам признати. Ако
је одговор ја га прихватам. Али нисам разумео.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па код мене су дошли да
преброје тај новац и да се раставе ту. Пошто су дошли код мене, питао
ме је да ли може да унесе паре да преброји и да разделе. Ја сам му рекао
да може. Он је дошао.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли је то евентуално израз поверења
према Вама или Вашем према њему?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па да.

Адв. Горан Петронијевић: Нисам чуо.

Сведок сарадник Љубиша Буха:Може се рећи.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли сведок може да се изјасни када
је, где и којом приликом први пут видео или упознао овде
првооптуженог Милорада Улемека Луковића Легију?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Видео сам га код Душана кући.

Адв. Горан Петронијевић: Ја се извињавам. Ми стварно овде не
чујемо.

Председник већа: Код Душана Спасојевића га је видео први пут а
и ја сам му поставио питање везано за то.
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Адв. Горан Петронијевић: Ако је ушло у записник онда у реду.
Да ли може да се сети периода временског када? Или евентуално да веже
за неки догађај?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па то је све око Ибарске
магистрале. Сад да ли је то можда пре мало, после. Али то је ту све било.
Та година.

Адв. Горан Петронијевић: Управо то нисам разумео. Да ли у
моменту када се догађала, значи око догађаја Ибарске магистрале.
Октобар 1999. године или касније.

Председник већа: Ево чули сте. Каже пре или касније. Да ли
можете да прецизирате? Да ли је било пре догађаја?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Пре или касније. Не могу сада
да прецизирам.

Адв. Горан Петронијевић: Питање, Сувајџић, звани Ђура или
Ђура Мутави, или како су га звали, како је сведок навео. Поменуо је сам
сведок и у претходном поступку а и сада да зна за његову отмицу и
његов проблем са Спасојевићем и његовом групом. Сведок Сувајџић је
овде рекао да је то било 1997. године. Да ли је то тачно?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па јесте било а сад не знам
тачно да ли је 1997. године, 1996. године, да ли 1998. године. 1999. 
године. Не знам тачно кад.

Адв. Горан Петронијевић:Шта му је познато о том догађају?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Мени је познато да су га отели
и да су га пустили.

Адв. Горан Петронијевић: Каква је улога сведока била у читавом
том догађају?

Сведок сарадник Љубиша Буха:Моја улога?

Адв. Горан Петронијевић: Да.

Председник већа: Да ли сте учествовали у отмици?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Нисам учествовао у отмици.
Уопште ништа.
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Председник већа: Када сте сазнали за ту отмицу и одакле Вам је
то познато да је отет?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Душан ми је јавио телефоном.
Тад сам био у Шпанији. Сад се сећам. У Шпанији сам био тад кад је
отет.

Председник већа: А који је разлог био да су отели сведока
сарадника Миладина Сувајџића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па не знам. Они су увек неки
разлог измишљали. Не знам стварно.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли је сведок ако није имао улогу у
отмици, како се прецизно изјаснио. Да ли је имао улогу у пуштању?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па ја сам их молио да га пусте.
Молио сам их. Пошто је ту био неки проблем. Не могу сад да се сетим
који али сам молио да га пусте. Као што сам молио доста људи Бајић
Николу да не убију и доста њих. Марка Петровића су исто убили. Значи
молио сам за Бајић Николу доста људи. Где год сам могао ја сам гледао
да помогнем.

Адв. Горан Петронијевић: Каква је улога Миладина Сувајџића у
убиству Лаиновића? Да ли му је то познато?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не знам.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли сте пре убиства Лаиновића, са
њим комуницирали? Тог дана, неколико сати пре?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Са ким?

Адв. Горан Петронијевић: Са Лаиновићем.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Адв. Горан Петронијевић: У каквим сте односима били са њим?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Био сам у добрим односима.
Пре тога је хтео исто Душан да га убије пре него што је убијен пар
месеци. Где сам ја молио Душана да то не ради. Значи молио сам
Душана да то не ради.
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Адв. Горан Петронијевић: Судија, сведок је овде се изјаснио, ако
сам ја добро разумео, да су 5. октобра били на улици. Дакле сви
спонтано, без икакве организације, али сви људи које је он знао. Да ли је
и Миладин Сувајџић био са њима?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не могу да се сетим.

Адв. Горан Петронијевић: Сад имам један процесни проблем да
не можемо транскрипте да предочавамо а ја бих молио да му предочите.
То је сад један процесни проблем који је везан са оваквим узастопним
саслушањем сведока. На жалост то је тако.

Председник већа: Добро. То можемо кроз примедбу. Али по
природи ствари не можемо. Али је тако законодавац рекао.

Адв. Горан Петронијевић: Ја нисам разумео да је забранио
транскрипт да се предочава?

Председник већа: Није колега него не можемо с обзиром на
техничке ствари везано за снимање и транскриптовање и временски рок.
А не да је забранио.

Адв. Горан Петронијевић: Ја сам Вас тако разумео. Извињавам
се.

Председник већа: Добро. Знам. Увек ме погрешно разумете кад
причам о процесним стварима.

Адв. Горан Петронијевић: Изгледа смо учили из различитог
закона судија.

Председник већа: Да од других аутора.

Адв. Горан Петронијевић: Највероватније.

Председник већа: Изволите даље. Имате ли питања?

Адв. Горан Петронијевић: Да ли је сведоку познато да ли је неко
из државног врха знао да званично обезбеђење које је припадало
Јединици односно из Јединице обезбеђује и друге важне личности,
обезбеђује Спасојевића?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Знам само да је Легија му
додељивао то обезбеђење.

Адв. Горан Петронијевић: Конкретно. Да ли му је познато да је
евентуално Чедомир Јовановић знао о томе?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли може сведок да се изјасни
колико често је Чедомира Јовановића виђао у Сурчину? Пошто је рекао
да не зна да је тамо спавао.

Председник већа: Одговорио је на то. Колико често?

Адв. Горан Петронијевић: Да. Ако може да веже за временски
период. Недељно, дневно?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Пар пута сам га видео.

Председник већа: Код кога?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Код Драгољуба Марковића.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли је долазио код њега у локал? И
евентуално када?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не могу да се сетим.

Адв. Горан Петронијевић: Такође конкретно питање. Сведок је
нешто у вези тог питања одговорио. Значи питање гласи. Да ли сте
другог дана побуне Јединице «Црвених беретки» или ЈСО, заједно са
делом свог обезбеђења, дошли у зграду Владе Републике Србије и тамо
се са неким састали? Ако јесте са ким и поводом чега?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Не могу да се сетим да сам
се било са ким састајао али ишао сам. Душан је био тамо поред Владе па
сам ишао по Душана. Сад да ли је он био, са ким је био тад ту нисам
причао јер ми је био један мој другар из иностранства и нисам хтео
ништа ни да причам.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли сведок може да се изјасни да ли
се видео поред зграде Владе са Спасојевићем ако сам добро разумео?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја сам га сачекао ту. Он ме је
звао да дођем по њега.

Адв. Горан Петронијевић: Испред Владе?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да. Е сад да ли је он био у
Влади, са ким је био и где је био то не знам. То нисам могао да причам.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли сте том приликом евентуално
видели првооптуженог Луковића, Легију?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не сећам се да сам њега видео.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли сте уопште улазили у зграду
Владе том приликом?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Адв. Горан Петронијевић:Макар у хол или негде?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не.

Адв. Горан Петронијевић: Хвала. Сведок је у свом исказу рекао
да је одмах након хапшења Спасојевића и дела његове групе у
Француској, знао да Миле Новаковић води истрагу односно полицијски
део посла.Може ли да се изјасни како је то знао?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па то сам сазнао преко
адвоката.

Адв. Горан Петронијевић: Вашег адвоката или њиховог
адвоката?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па сазнао сам преко њиховог
адвоката. Чак сам тад кад су довођени за пасош у Палати правде, видео
сам тамо у ходнику Милета Новаковића.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли може сведок да се изјасни да ли
је некоме из Спасојевићеве групе, на тражење Спасојевића, помагао на
неки начин преко неких својих веза у неком од судова, да се нека казна
скине, да не оде у затвор?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па то једино што је рађено,
рађено је кад је био судија сад адвокат Шера.



75

Адв. Горан Петронијевић: Конкретно за сведока Сувајџића да ли
сте нешто помагали?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не сећам се.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли може сведок да се изјасни, да
нам прецизније опише, приликом довожења Спасојевића на Институт
безбедности где је то он остајао а где је Спасојевић Душан улазио?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја сам остајао на улазној капији.
Значи нисам пролазио ту капију. Довезем га до капије. Он изађе, ја
померим ауто са стране и ту га чекам.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли сте евентуално чули да је
Спасојевић комуницирао претходно са Марковићем телефоном или на
било који други начин?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па чуо сам да комуницира али
не знам са ким комуницира. Нисам знао са ким комуницира.

Председник већа: Да ли се најављивао пре него што уђе у
Институт за безбедност?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да. Чуо сам али не знам са ким
се чуо.

Адв. Горан Петронијевић: Ја сам разумео најављивао се да ће
доћи на Институт је ли тако? Кад сте долазили на капију, значи Ви сте
остали испред а он је улазио унутра. Да ли га је ко заустављао? Да ли га
је неко спроводио? Да ли је од њега неко узимао податке или било какву
процедуру на Институту безбедности да ли је пролазио?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па ја мислим да нико није
податке узимао од њега. Мислим да нико није. Односно долазили смо,
то је са стране Раковичке. Ту има улаз. То су куће све са леве стране. То
је тај споредни улаз. Дођемо ту до капије. Он изађе. Оде на ту капију
отворену. Уђе унутра. Сад шта је унутра радио не знам. Ја вратим ауто у
рикверц и ту га чекам тако да направим пролаз пошто је ту улица уска.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли сведок може да се изјасни какве
су његове везе биле са МУП-ом ако их је имао у том периоду 1999., 
2000. године?
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Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Ја те везе у МУП-у што сам
имао, имао сам преко Душана Спасојевића.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли сведок може да се изјасни,
имајући у виду она писма која су се појављивала у штампи. Прво
наводно писма његове супруге сада од њега чујемо да није, да су то
писма која нису њена писма. А потом Ваша писма. Да ли је то што сте
Ви написали и објавили тачно?

Сведок сарадник Љубиша Буха:Што сам ја писао је ли било?

Адв. Горан Петронијевић: Да.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па 80% је тачно.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли сте сами писали?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да.

Адв. Горан Петронијевић: Где сте се тада налазили?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па налазио сам се у Приштини.
У Албанији а после у Турској.

Адв. Горан Петронијевић: Ако сам добро закључио да из тих
писама нешто није тачно. Рекли сте 80%. 

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па 80%.  

Адв. Горан Петронијевић:Шта то није тачно што сте рекли?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па није на пример тачно. Нисам
знао тачно где је Стамболић сахрањен. Не сахрањен, где су га били
закопали. Значи ја сам рекао на Авали а они су рекли на Фрушкој Гори.
Значи тако је мени Душан рекао. Има још доста ствари што су
измишљали а што сам ја објавио и то је нешто што исто није тачно.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли су Вам та сазнања потицала
искључиво од Душана Спасојевића или још од неког из његове групе?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Искључиво од Душана
Спасојевића. Милета Луковића, Брацановића и Легије и делимично од
Пажина.
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Адв. Горан Петронијевић: Да ли сведок судија може да се
изјасни да ли је веровао Душану Спасојевићу? Кад кажем веровао,
веровао у његову причу?

Председник већа: У вези извршења кривичних дела?

Адв. Горан Петронијевић: Тако је.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па веровао сам.

Адв. Горан Петронијевић: Питање је мало да појасни ако може
јер је више пута у току свог излагања рекао да му сазнања потичу од
Спасојевића а сад каже он је више пута у току дана говорио али није
обраћао пажњу. У том смислу је било питање. Поједине ствари. Убићу
овога, убићу онога. Дакле, да ли је то што је Спасојевић говорио за њега
значило истину, лажну претњу, да је слагао нешто што је урадио а није
урадио или да није урадио а да је урадио? У том смислу.

Председник већа: Није то тако рекао. Ви то погрешно
интерпретирате. Он је одговорио на та питања.

Адв. Горан Петронијевић: Дакле. Децидирано питање. Да ли
може да се изјасни када би му Душан Спасојевић рекао, урадио сам то и
то или урадићу то и то, да ли му је веровао?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па већином сам му веровао.

Адв. Горан Петронијевић: Хвала. Да ли сте икада упознали
Радомира Марковића у време када сте возили Спасојевића..... 

Председник већа доноси

Р ЕШ ЕЊ Е

ЗАБРАЊУЈЕ СЕ питање јер је сведок сарадник већ одговорио на
то.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли је нешто новца од ове отмице
остало приликом бројања код њега или неког од његових? Од сведока?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Од отмице Мирослава
Мишковића?
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Адв. Горан Петронијевић: Тако је.

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да. Остало је нешто. То је
остало Душаново и Милета Луковића.

Адв. Горан Петронијевић: То је остало код Вас?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да.

Адв. Горан Петронијевић: Колико је то део? Који је то износ?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па милион сто, двеста до
милион и по. Не могу тачно да се сетим.

Председник већа: Чега?

Сведок сарадник Љубиша Буха:Марака.

Адв. Горан Петронијевић: Због чега је то остало код Вас?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Зато што они то нису хтели да
носе кући него су оставили мени да ја то склоним ако случајно полиција
дође да им не нађе.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли сведок може да се изјасни ко је
присуствовао тачно бројању тог новца? Пошто је то било у његовој
канцеларији?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Ја, Миле Луковић и Душан
Спасојевић.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли је било неко четврто лице или
пето?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не могу да се сетим. Само знам
после касније су долазили остали и да су им давали те талове њихове.

Адв. Горан Петронијевић: Сем Вас тројице нико није бројао
новац?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Ја мислим да не. Не могу да
се сетим да је неко бројао. Била је ту машина за бројање пара.



79

Адв. Горан Петронијевић: Још једно питање. Да ли познајете
господина Бебу Поповића?

Председник већа: Нисам Вас чуо.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли познаје господина Бебу
Поповића?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Познајем.

Адв. Горан Петронијевић: Када сте га упознали?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Код Драгољуба пар пута.

Адв. Горан Петронијевић: Какви су Ваши односи?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па моји су односи са свима
добри.

Адв. Горан Петронијевић: То значи и са њим?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Да. Са свима.

Адв. Горан Петронијевић: Да ли сте нешто са њим до тада
разговарали, да ли сте имали заједнички посао?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Не. Нисам.

Адв. Горан Петронијевић: Хвала. Немам више питања.

Председник већа: Право на питања има адв. Жељко Грбовић.
Изволите.

Констатује се да уз дозволу председника већа напушта главни
претрес адв. Дејан Лазаревић а замењиваће га адв.Момчило Булатовић.

Адв. Жељко Грбовић: Хвала председниче. Немам питања за
сведока.

Председник већа: Право на питања има адв. Зоран Николић.

Адв. Зоран Николић: Хвала председниче немам питања.
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Председник већа: Да ли неко од окривљених жели да искористи
право да постави питање сведоку сараднику? Ако жели нека подигне
руку па ћемо то омогућити.

Питања од стране окривљених нема.

Председник већа: Изволите. Има право да постави једно питање
адв. Божо Прелевић.

Адв. Божо Прелевић: Захваљујем. Мислим да нисте одговорили
на ово питање. До када је Спасојевић, до ког временског, до када мислим
временски, када је задњи пут одлазио у Институт за безбедност? Значи
Ваше сазнање, кад је он задњи пут одлазио у Институт, до када је он
ишао?

Сведок сарадник Љубиша Буха: По мени он је и у овој власти
ишао.Мислим после 5. октобра да је ишао још тамо.

Адв. Божо Прелевић: Ваша сазнања иду после 5. октобра, до
када? Годину, две, три, две и по? Ако можете прецизније?

Сведок сарадник Љубиша Буха: То не знам. Само знам да се
виђао са Легијом. Да су се тамо виђали и са Брацановићем и са Легијом.

Председник већа: Има реч судија Милимир Лукић.

Члан већа судија Милимир Лукић: Егзактно одговорите пошто
сте Ви превозили Спасојевића и чекали испред Института безбедности.
Колико су трајали ти разговори?

Сведок сарадник Љубиша Буха: По пола сата. По сат, по два, по
три некада.

Члан већа судија Милимир Лукић: И Ви би сво то време чекали
испред?

Сведок сарадник Љубиша Буха: Па некад сам чекао а некад сам
отишао па ме зове телефоном да дођем.

Председник већа: Питања више нема. Отпушта се сведок
сарадник Љубиша Буха. Можете да идете. Да ли има неко нешто да
примети у односу на исказ сведока сарадника Љубише Бухе?

Има реч адв. Слободан Миливојевић.
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Адв. Слободан Миливојевић: У сваком случају као бранилац
Луковића и браће Симовића и Милисављевића, стављам примедбу на
садржину његове изјаве. У оној мери у којој он не одговара чињеничном
стању. Но са друге стране независно од примедби предлажем да се на
исти начин, са истих разлога које сам дао јуче код сведока Сувајџића
поступи. Дакле да веће донесе решење којим му неће дати статус
сведока, процесни статус сведока сарадника већ поступити на начин
како сам ја прецизније објаснио у петак. Да не понављам све оно исто
што сам у петак, на начин на који сам се изјаснио. Даље сматрам да нема
основа за овакав процесни статус који је имао до сада.

Адв. Момчило Булатовић: Судија ја принципијелно стављам
примедбе на исказ овог сведока. Ево из којих разлога. Значи ово што је
колега Миливојевић рекао то апсолутно стоји. А постоји и нешто друго
што сте сви могли да чујете данас. Где год сведок сарадник треба да
одговори нешто што може да доведе у везу неке људе из политичког
врха они који су дошли на власт после 5. октобра са криминалном
групом како је названа од стране тужиоца, наводно групом Душана
Спасојевића, сведок на та питања одговара не знам, не сећам се, нисам
сигуран и тако. Очигледно је да сведок располаже са много више
података и много више има сазнања о неким тим контактима који би
били јако битни и који би могли да допринесу правом расветљавању и
утврђивању стварно шта се десило тога 12. марта. Према томе зашто
сведок то неће да каже, зашто то избегава, то је нешто о чему ћете Ви
када будете одлучивали о оној крајњој ставци и кад дођемо до тога
одлучити. Симтоматично је да сведок има сазнања о свим овим људима,
да се дружи са тим људима, да имају безгранично поверење у њега,
доносе новац код њега а он има сва сазнања из прича човека који је
мртав. А зна и шифре за телефоне приликом вршења кривичних дела и
који се мобилни користе и како се користе и све остало. Друго, сведок
има контакте са људима из политичког врха после 5. октобра који су
дошли. Он о томе не говори. Он се не сећа ничега. Чули сте сведока
овде. Чули сте сведока сарадника такође заклетог извесног Сувајџића
који је рекао да је овај сведок данас испитан овде, рекао да је његов
капитал 50 милиона марака. Према томе познанство са Душаном
Спасојевићем, значи пре куповине ових машина о којима он говори
данас. Он данас каже ја тај капитал немам. То су приче и то. Значи
имамо сведоке сараднике, то не знам како ћемо отклонити, да ли их
можете суочавати или тако нешто, али значи принципијелно говорим о
томе да овај сведок, конкретно данас, није рекао све што зна да помогне
и Вама и нама да дођемо до правих ствари. Хвала Вам.
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Адв. Ненад Вукасовић: Хвала господине председниче. Такође
стављам примедбу на исказ овог сведока сарадника почев од ових
основних процедуралних елемената о коме су говориле колеге
Миливојевић и Булатовић. Дакле питање самог статуса његовог о чему
ће касније у сваком случају бити одлучивано. Оно што сам ја хтео да
истакнем да се не би понављао у односу на колеге. Запазили сте такође
једну ствар, на питање једног од бранилаца да ли је после добијања
статуса сведока сарадника у контакту са тужилаштвом и полицијом,
рекао је да. Мени не смета та чињеница и тај контакт сматрам чак и
природним. Тај контакт тужиоца и полиције са сведоком сарадником.
Али ми смета једно, то што је евидентно, ово је једна јако лоше научена
прича. Као лоше научена песмица и само ме чуди једно. Ипак мислим да
пред овим судом морамо утврдити истину, независно ко се налази од
људи тамо оптужених. Чини ми се да истина 12. марта много значајнија
и од Милорада Луковића Легије и од Звездана Јовановића и од свакога.
Значи морамо утврдити узроке. Једни од разлога основих базичних и
полазних мотива су управо требали да буду сведоци сарадници да нам
говоре односно одговоре на круцијална питања, то је спрега власти и
некаквог организованог криминала групе. Но у сваком случају видимо
да је овде овај сведок карактеристично за његова, као што је
карактеристична изјава за сведока Сувајџића како се зове, тако овај има
поштапалицу, не сећам се. На сва питања, дакле не говори одрично,
одсечно, јасно, непомућено не, није, него све говори не сећам се. Управо
на она шкакљива питања о којима говори колега Булатовић. За мене
лично, не улазим даље у елаборацију. То ће бити питање касније. Ово је
само једна лоше срочена прича. Мислим да на овакав начин нећемо,
додуше да закључим није место за елаборацију. У сваком случају
стављам примедбу поготово на питање његовог статуса а и на сам исказ
који је апсолутно једноставно један шупаљ до те мере да је све нешто с
брда с дола. Хвала Вам.

Председник већа: Има реч адв. Биљана Кајганић.

Адв. Биљана Кајганић: Али кад сте ме прозвали. Ево да кажем.
Мислим да у овом поступку, обзиром да сведок сарадник није оптужен,
није покренут кривични поступак, за кривично дело убиства Премијера
Ђинђића нити је вођена истрага за то дело, у овом поступку сведок
сарадник је могао да буде саслушан евентуално само као сведок али не и
као сведок сарадник. За онај издвојен поступак може се размишљати и
разговарати да ли може да буде сведок сарадник или не. Али мислим у
овом случају да он није могао да има статус јер није ни био окривљени.
Нема чега ни да се плаши нити му се шта могло опраштати. Само у том
смислу мислим да је процесно он могао само да буде сведок обичан. Али
не и сведок сарадник.



83

Председник већа: Да ли се још неко јавља са бранилачке стране?
Изволите има реч адв. Александар Зарић.

Адв. Александар Зарић: Судија ми се прикључујемо речима
претходних колега. Ја бих само хтео да скренем пажњу на један моменат
који се десио данас. Наиме, овде сведоци сарадници су дужни да говоре
истину и да не смеју ништа прећутати поводом онога што им је
предочено па чак иако себе морају да стављају у контекст за кривично
дело. Хтео бих да кажем то да је јуче сведок сарадник Миладин
Сувајџић рекао да су за време 5. октобра све време седели у Котобањи и
гледали телевизију а данас имамо овде сведока Љубишу Буху који каже
да су били активни учесници тих догађаја. Значи морате погледати у
генезу једног и другог сведочења. Овде неко од њих двојице не говори
истину. Хвала.

Председник већа: Има реч адв. Горан Петронијевић.

Адв. Горан Петронијевић: Захваљујем судија. Моја примедба је
поново процедуралне природе. Све оно што сам до сада рекао у односу
на ова претходна два сведока сарадника да се не понављам. У односу на
овог сведока сарадника кога смо данас чули могу да додам следеће.
Дакле, поред оног двоструког својства која су имала ова претходна два
сведока сарадника, истовремено својство оптуженог и сведока сарадника
овај сведок има троструко својство. Он је основном оптужницом пре
раздвајања и оштећени. Дакле, у исто време у истом поступку оптужени,
сведок и оштећени. То је прва примедба. Друга примедба се односи на
члан 504-Ђ Законика о кривичном поступку. На став трећи где се
децидирано каже: «Сведок сарадник не може бити лице за које постоји
основана сумња да је организатор криминалне групе». Дакле, чули сте
данас у више наврата на питања одбране, овај сведок се није децидирано
изјаснио ни да ли је члан ни да ли је евентуално организатор те или неке
друге групе. Дакле, по мом мишљењу овај сведок није ни могао добити
статус заштићеног сведока или сведока сарадника у смислу члана 504-Ђ.
Судија, даље, све оно што сам рекао за претходна два сведока потврдило
се и данас за сведока сарадника кога смо саслушали. Под претњом
оптужбе која против њега није уклоњена до почетка главног претреса
како је то законом предвиђено, на сва питања како су претходно колеге
приметиле, он је за разлику од претходног сведока одговарао само са не
сећам се. Свако питање које би по његовом мишљењу могло да иде
контра оптужници. Претходни сведок је покушавао да то ради на други
начин објашњењима а овај сведок је данас то говорио не сећам се, не
сећам се. Тако испада да се не сећа после 5. октобра шта је било али се
сећа три, четири године пре 5. октобра шта је било. И тако даље. Још
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једна процесна примедба која се не односи на оно малочас што сте ме
исправили с правом или не то ћете видети. То је немогућност наша
техничка да сведоку сараднику због саслушања континуираног сведока
сарадника једног за другим предочавамо транскрипте односно делове
изјава претходног сведока. Ово се такође не односи на онај део изјава
које су они дали у претходном поступку. Претпоставка је да би одбрана
морала то да зна и у том делу немам примедби. Имам примедби на
делове и чињенице које су сведоци сарадници изнели на постављена
питања већа, тужиоца, пуномоћника и одбране а која на данашњем
претресу сведоку сараднику не би требала да буду позната. У том делу и
нисмо у могућности јер не располажемо транскриптом а видео сам и Ви
када сам то од Вас тражио да можете да му предочите. Према томе то је
још једна процесна примедба. Тако да ћемо можда доћи у ситуацију да
поново тражимо допунско саслушање ових сведока. Хвала Вам.

Председник већа: Да ли се још неко јавља са бранилачке стране?
Не јавља се нико. Има реч адв. Ненад Вукасовић.

Адв. Ненад Вукасовић: Можда сам пожурио. Због Вашег
распореда који сте дали. Немам више ништа што се тиче сведока
сарадника. Него само гледам овај распоред који имам пред собом Ваш.
Пошто сте предвидели за сутра.... 

Председник већа: То ћу Вам објаснити на крају.

Адв. Ненад Вукасовић: Добро.

Председник већа: Да ли од окривљених било ко жели да стави
примедбу или има шта да примети на процесну радњу доказивања
саслушањем сведока сарадника Љубише Бухе? Ако има нека се јави за
реч.

Констатује се да се нико не јавља за реч.

Дакле, остају примедбе које су ставили браниоци у име
окривљених.

Ја ћу сада поново искористити прилику и мислим да је то на месту,
да поучим све присутне који су присуствовали процесној радњи
саслушања сведока сарадника Љубише Бухе да све што су сазнали на
главном претресу приликом извођења ове процесне радње, чувају то као
тајну и упозоравам их да одавање тајне представља кривично дело.

Пошто смо завршили ову радњу у наставку ће претрес бити јаван.
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Дакле прекинућемо главни претрес. А претходно да упознам све
присутне учеснике овог главног претреса да ћемо сутра, 20. априла са
почетком у 10,00 часова саслушати сведока оштећеног Милана
Веруовића, сведоке Александра Бијелића, Дражена Настића, Срђана
Бабића и Бобана Пурића и ако дођу на даље Јована Ђурића, Срђана
Дробњака и Драгана Лалића. Овим редом ћемо саслушавати. Дакле то
био био план за сутрашњи рад. Колико ћемо стићи то зависи. У односу
на предвиђене сведоке од 1 до 8 као што је написано, Дејана Глишића,
Драгољуб Мићићеловић, Биљана Родић, Бранко Бугарски, Миленија
Николић, Јелена Ружић, Радомир Мијаиловић и Данимир Ристић, њих
нећемо као што смо предвидели према овом плану саслушати сутра него
евентуално за 22., април. Ето то би било везано за будући план рада.

Суд доноси

Р ЕШ ЕЊ Е

Прекида се главни претрес.

Наставак 20. априла 2004. године са почетком у 10,00 часова у
судници број 1, 

- што је присутнима саопштено уместо позива.

Записничар Председник већа-судија


